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Av yasağı bitti, ağlar derya kuzularıyla doldu taştı. Balık ölümleri üzerinden 
algı yapıldığını söyleyen Başkan Çakan’dan yüreklere su serpen açıklama geldi

AK Parti Konak İlçe Başkanı Sait Başdaş,
Cumhurbaşkanı Erdoğan’a hakaret içeren sözler
kullandığı için tutuklanan ve tahliye edilen Dilruba
Kayserilioğlu’nun fuar açılışında protokolde
oturtulmasına tepki gösterdi. � 4’te 

30Ağustos Zafer Bayramı’nın 102'nci yıl
dönümü dolayısıyla Balçova Termal Otel'de
resepsiyon düzenlendi. İzmir Valisi
Süleyman Elban’ın evsahipliğinde
gerçekleştirilen resepsiyona kent önderleri
ve çok sayıda davetli katıldı. � 2’de

‘KUTUPLAŞMAYI
derinleştiriyorlar’

AK Parti İzmir İl Danışma Meclisi, son Başbakan
Binali Yıldırım, Genel Başkan Yardımcısı Hamza Dağ,
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan’ın
katılımıyla yapıldı. Toplantıda, eleştiri oklarının
hedefinde CHP ve belediyeleri vardı.  � 4’te 

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı tarafından İzmir Körfezi Bilim
Kurulu oluşturuldu. Bakan Murat Kurum
başkanlığında 5 Eylül'de İzmir'de
toplanacak kurulda, Körfez’e acil 'nefes'
sağlayacak eylem planı açıklanacak. �3’te

PARTİSİNİN liderlik koltuğuna
oturduktan sonra ilk kez kente gelen 
İYİ Parti Genel Başkanı ve İzmir
Milletvekili Müsavat Dervişoğlu, fuar
açılışında yaşanan krizi değerlendirdi;
“İzmir kimsenin oyuncağı ya da tapulu
malı değildir” ifadelerini kullandı. � 4’te

‘Yok böyle bir
ciddiyetsizlik!’

BÜYÜK heyecan ve özlemle beklenen İzmir
Atatürk İl Halk Kütüphanesi, 1 Ekim’de
Bakan Mehmet Ersoy'un katılımıyla
açılacak. Rafların yerleştirildiği, 
duvarların resimlerle renklendirildiği
kütüphanede kitapların taşınma işlemi 
bu ay tamamlanacak.  � 8’de

RÖNESANS Model Ajans
organizasyonuyla 24’üncüsü
düzenlenecek yarışma için
geri sayım başladı. Kurucu
Başkan Akif Örük
öncülüğünde yapılan
yarışma, yine sektöre
birbirinden güzel ve özel
yüzler kazandırmayı

amaçlıyor. Erkek ve kadın
adaylar kral ve kraliçe
olabilmek için 17 Eylül’de
podyumda yürüyecek. Jüri,
aralarında Genel Yayın
Yönetmenimiz Aylin
Suphandağlı’nın da
bulunduğu seçkin isimlerden
oluşuyor.  � 12’de

24. MISS&MR MODEL OF TÜRKİYE YARIŞMASI’NDA FİNALE DOĞRU…
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‘HEPSİ SPEKÜLASYON’
AYLAR sonra İzmir'deki yüzlerce tekne denize
açıldı. Umutlu başlayan sezonun tezgahlardaki
bolluk ve ucuzluğu vatandaşı sevindirdi. Sezonun
binlerce balıkçıya ekmek kapısı olduğuna dikkati
çeken İzmir Balıkçı İş Adamları Derneği Başkanı
Mehmet Şahin Çakan, son günlerde balık ölümleri
üzerinden spekülasyonlar yapıldığını, bunu da
doğru bulmadıklarını söyledi. Çakan, “Biz açık
denizde avlanıyoruz. Körfezi'de balıkçı teknelerinin
avlanması yıllardan beri yasak. Kimse bilgi kirliliği
ve spekülasyon yapmasın. Yüzlerce balıkçının
ekmeğine mani olmasın” dedi. 

‘ÇARE DENİZ PATLICANI’
“HALE giden esnaf ya da vatandaş, aldığı balığın
hangi limandan çıktığını, hangi tekne tarafından
nereden tutulduğunu ve hangi kooperatife kayıtlı
olduğunukolayca öğrenebilir” diyen Çakan balık
ölümlerinin önüne geçebilecek çözüm önerisinde
de bulundu. Çakan, “Çözüm olarak deniz patlıcanı
ve akvaryum çekmeleri yapılabilir. İzmir Ticaret
Odası çatısı altında yerel ve merkezi idarenin
desteğiyle üniversitelerimizle iş birliği yaparak
deniz patlıcanı yetiştiriciliği yapılması, suyun
temizlenmesine ve ekosistemin dengelenmesine
katkı sağlayacaktır" ifadelerini kullandı.  �5’te

DİNLEYİN VE KONUŞUN

Okul kaygısı
böyle geçer
ANAOKULU, ilkokul 1 ve 5. sınıflar için
ders zili bugün çalıyor. Okula başlama
sürecinde çocukların endişe ve stres
içinde olabileceğini belirten uzmanlar, 
onların kaygıyla baş etmelerine yardımcı
olacak tavsiyelerde bulundu. � 10’da

93. İzmir Enternasyonal Fuarı’nın 
(İEF) resepsiyonu, Büyükşehir

Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın
evsahipliğinde önemli isimleri ağırladı
CUMHURBAŞKANI Yardımcısı Cevdet Yılmaz ve
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu’nun da katıldığı resepsiyonda konuşan
Başkan Tugay,“'Fuarı eski günlerine döndürün
başkanım' diyen halkımızın sesine kulak vererek
üzerimize düşeni yapacağız” dedi. Ayrıca, gecede
başkanlar kol kola horon tepti. � 7’de

‘AMACIMIZ FUARI ESKİ
GÜNLERİNE DÖNDÜRMEK’

‘VERGİ
yüzsüzleri’
açıklanacak BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com

7

Çeşme ve imar

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com

9

Tarım arazileri re’sen
kiraya verilebilecek-2

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

Depremler ve 
kentsel dönüşüm

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com

10

Doğru bilinen 5 yanlış 

ÖZELÖZEL
HABERHABER

SAADET
ERCİYAS

‘Eximbank
kanalıyla
destek şart’
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KİTAP DOSTLARI 
buna bayılacak
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Neşe-Celal Sel

Alp Buğra Bahadır Gültekin,Sibel GültekinFulya-Aslan-Emrah ŞendemirDuran Can Duran,Nazande Duran

Alper -Gizem Dündar

Aslıhan-Tolga Kalkan

Duygu-Cihangir Kemal
YüzerçelikNazlıcan-İbrahim-Nevin Galip

Nermin-Ziya Kemal Gözdaş

Mehmet Balıkçıoğlu,İsmail Kenar

Beyza
Elban

Süleyman
Elban

Hilmi Özkök

30 Ağustos
Zaferi'nin 102'nci yıl
dönümü dolayısıyla
Balçova Termal Otel'de
Zafer Bayramı
Resepsiyonu düzenledi. 

Saat 19.00'da
başlayan resepsiyona,
İzmir Valisi Süleyman
Elban, AK Parti İzmir İl
Başkanı Bilal Saygılı,
İzmir İl Emniyet Müdürü
Celal Sel, Ege Kolordu
Komutanı Korgeneral
Kemal Yeni, eski
Genelkurmay Başkanı
Emekli Orgeneral Hilmi
Özkök ve çok sayıda
davetli katıldı. 

Vali Elban,
davetlileri kapıda
karşıladı. Bu vatanın
her karışının toprağının
şehit kanıyla yoğrulmuş
olduğunu söyleyen

Elban, “O gün de
Anadolu'da eli silah
tutan bir avuç insan
olmasına rağmen, her
şeyini feda etmiş,
rütbesini bırakıp Gazi
Mustafa Kemal'in açtığı
bayrağın etrafında
kenetlenmiş,
Anadolu'nun her
yerinde destansı
mücadele başlatmıştır. 

Bu destansı
mücadelenin en
görkemli olanlarından
birisi de 102 yıl önce 30
Ağustos'ta elde edilen
zaferdir. Bu zaferden
kısa bir süre sonra, 500
kilometrelik yolu
yürüyerek kat eden
kahraman Türk ordusu,
9 Eylül'de düşmanı
tamamen yurdumuzdan
kovmuştur” dedi. 

Aycan
Suphandağlı

YUNUS
EMRE
ÇINAR
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Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığınca, İzmir Körfezi Bilim Kurulu
oluşturuldu. Kurul, Bakan Murat Kurum başkanlığında 5 Eylül'de İzmir'de toplanacak 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı
Murat Kurum'un talimatıyla, İzmir Körfezi'ndeki
kirliliği mercek altına almak amacıyla İzmir
Körfezi Bilim Kurulu oluşturuldu.

Bakanlıktan yapılan açıklamada, Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığının İzmir
Körfezi'nde yaşanan toplu balık ölümleri ve
yaygın kirliliği mercek altına aldığı, Bakan
Kurum'un konuyla ilgili toplantı
düzenleyerek bakanlık yetkililerinden
İzmir Körfezi'ndeki incelemeleri içeren
raporları dinlediği belirtildi.

BAŞKAN BAKAN KURUM
Bakanlık yetkililerinin İzmir

Körfezi'ndeki son incelemelerle ilgili
raporların detaylı sunumunun
ardından Kurum'un acil yapılması
gerekenlerle ilgili yol haritası
çıkarılması ve bilim insanları ile
yetkililerle İzmir Körfezi Bilim Kurulu
Heyeti'nin oluşturulması talimatını verdiği
bildirilen açıklamada, "Alanında uzman bilim
insanlarının katkı vereceği Bilim Kurulu ilk
toplantısını bu hafta içinde İzmir'de yapacak.
Toplantıya Bakan Kurum başkanlık edecek.
Bakan Kurum ve Bilim Kurulu üyeleri balık
ölümlerinin yaşandığı denizde de incelemelerde
bulunacak." ifadeleri kullanıldı.

YEREL YÖNETİME DAVET
Bu kapsamda, Bilim Kurulunun ilk

toplantısını 5 Eylül'de Bakan Kurum

başkanlığında
İzmir'de yapacağı

belirtilen açıklamada,
toplantıya ilgili kuruluşlar

ve yerel yönetim temsilcilerinin de
davet edileceği kaydedildi.

Açıklamada şu bilgilere yer verildi:"Bu
toplantıda İzmir Körfezine acil 'nefes' sağlamak
için yapılması gereken işlemleri içeren 'Acil
Eylem Planı'nın açıklanması bekleniyor. Bakan
Kurum daha sonra Bilim Kurulu üyeleriyle İzmir
Körfezi'nde de incelemelerde bulunacak.
Kurum'un, Bakanlığın İzmir Körfezi'nde yaptığı
araştırmaların raporlarında yer alan detayları da
kamuoyuyla paylaşması bekleniyor." (AA)

Körfez kirliliği nihayet
mercek altına alınıyor

Karşıyaka’da
çıkan orman
yangınında zarar
gören alanların
yeşillendirilmesi
amacıyla etüt ve 
proje çalışmalarına
başlandı.İzmir
Orman Bölge
Müdürlüğünden
yapılan açıklamaya
göre Karşıyaka ilçesi Yamanlar
Mahallesi'nde 15 Ağustos'ta
çıkan ve 18 Ağustos'ta kontrol
altına alınan yangında hasar
gören alanın yeniden

yeşillendirilmesi için toprak
analizleri yapılıyor. Açıklamada
görüşlerine yer verilen Orman
Bölge Müdürlüğü Etüt Proje
Başmühendisi Erol Çalışkan,

net çalışma alanını ortaya
koyduklarını, toprak
analizi için örnekler
aldıklarını ifade ederek,
"Analiz sonuçlarına göre
doğaya ve yetişme
ortamına uygun, yapraklı
türlerimiz ağırlıklı olmak
üzere ağaçlandırma
projesi çalışmalarını
yapacağız. Daha sonra

uygulamalar başlayacak.
Sahanın yeniden
ormanlaştırılması noktasında
çalışmalarımızı tamamlamış
olacağız" diye konuştu. (AA)

Aliağa'da gemi geri
dönüşüm bölgesindeki
bir firmada gazdan
etkilendikleri şüphesiyle
hastaneye kaldırılan 4
işçiden 1'i hayatını
kaybetti. Edinilen bilgiye
göre, gemi geri dönüşüm
bölgesinde yer alan bir
söküm tesisinde çalışan
10 işçi fenalaştı.
Ambulansla Aliağa
Devlet Hastanesine
kaldırılan ve ilk
bulgulara göre henüz

belirlenemeyen bir
gazdan etkilendikleri
değerlendirilen
işçilerden İbrahim
Karakaya kurtarılamadı.
Durumları ağır olan 3
işçi ise Bayraklı Şehir
Hastanesine sevk edildi.
Ayakta tedavi edilen 6
işçi de taburcu edildi.
AFAD ekiplerinin
zehirlenme nedeninin
tespiti için sahada
çalışma yürüttüğü
belirtildi. (İHA)

Kemalpaşa’nın
Sekiz Eylül
Mahallesi'ndeki
bir parkta
meydana gelen
olayda, S.K. (18)
ve ağabeyi F.K.
(30) ile birlikte
parkta bulunan
Furkan Can
Soyata (19)

arasında 'omuz atma' yüzünden
tartışma çıktı. Tartışmanın büyüyerek
kavgaya dönüşmesi üzerine S.K.,
yanındaki bıçakla Soyata'yı yaraladı.
Durum 112 Acil Çağrı Merkezine
bildirilirken durumu kritik olan
Furkan Can Soyata, ambulansla
Kemalpaşa Devlet Hastanesine
kaldırıldı. Talihsiz genç burada
yapılan tüm müdahalelere rağmen
kurtarılamayarak hayatını
kaybetti.S.K. ile F.K. polis ekiplerince
yakalanarak gözaltına alınırken
olayla ilgili başlatılan soruşturma
sürüyor. (İHA)

Göçmen kaçırırken
YAKALANDILAR
Kuşadası açıklarında, Yunan
unsurlarınca Türk kara sularına itilen
14 kaçak göçmen kurtarıldı, 2
göçmen kaçakçısı şüphelisi
yakalandı.Sahil Güvenlik tarafından,
Kuşadası ilçesi açıklarında önceki
gün saat 10.20'de lastik bot içerisinde
bir grup kaçak göçmen olduğu bilgisi
alındı. Bölgeye sevk edilen Sahil
Güvenlik Botu Yunanistan
unsurlarınca Türk kara sularına geri
itilen lastik bottaki 4'ü çocuk 14 kaçak
göçmeni kurtardı. 2 göçmen
kaçakçısı şüphelisini yakaladı.
Şüphelinin işlemlerinin sürdüğü
belirtilirken, kaçak göçmenlerin
işlemlerinin ardından Aydın Göç
İdaresi'ne teslim edileceği
bildirildi.(DHA)

Kadını alıkoydu
polise ateş açtı

ALİAĞA’DA 10 İŞÇİ HASTANELİK

Bornova'da meydana gelen olayda, bir
eğlence mekanına giden A.G.,
burada H.D. adındaki kadınla
tanıştı. Çıkışta H.D.'yi Bornova'da
bulunan bir kıraathaneye götüren
A.G., kadını tabanca ile zorla
alıkoydu. Durumun bildirilmesi
üzerine olay yerine Asayiş Şube
Müdürlüğü Gasp Büro Amirliği ve
Bornova İlçe Emniyet Müdürlüğü
ekipleri sevk edilirken, A.G.
polislere hedef gözeterek ateş etti.
Meydana gelen olayda polis
ekipleri yara almadan kurtulurken
saldırgan A.G., uyarı ateşi açılması
ve sözlü ikazlar sonucu ruhsatsız
tabancasıyla beraber kıskıvrak
yakalandı. Rehin alınan H.D., zarar
görmeden kurtarılırken yakalanan
saldırgan A.G., polis ekiplerince
gözaltına alınarak emniyete
götürüldü.Emniyetteki işlemlerin
ardından adliyeye sevk edilen
zanlı, çıkarıldığı mahkemece
tutuklandı. (İHA)

Manisa'nın Şehzadeler ilçesi Turgut
Özal Mahallesi Genel Konutlar Küme
Evleri yolu üzerinde meydana gelen
olayda Mehmet Emin U., babası
Ahmet U. ile tartıştıktan sonra
yanındaki tabancayı 2 el ateşleyerek
babasını göğsünden vurup öldürdü.
Babasını öldürdükten bir süre sonra
Şehit Öztürk Polis Merkezi Amirliğine
ruhsatsız tabancasıyla giden,
babasının 19 yaşındaki üvey kız
kardeşi Y.U.'i istismar ettiğini iddia
ederek, bu nedenle babasını
motosikletiyle olay yerine
götürdüğünü ve öldürdüğünü söyledi.
Olay yerine giden ekipler baba Ahmet
U'nun cansız bedenini yol kenarında
buldu. Baba katili olan oğul 
gözaltına alındı. (İHA)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin geçen hafta
Yamanlar Dağı’nda çıkan yangının ardından zarar
gören ağaçlarda başlattığı tedavi çalışmalarından
ilk olumlu haber geldi. Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı ekipleri, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin tahsis alanlarındaki Sancaklı,
Örnekköy ve Bayraklı Allurca ağaçlandırma
sahalarındaki ağaçlarda iyileştirme çalışması
başlatmıştı. Toplamda 200 bin metrekare alandaki
15 bin ağacı kesmek yerine, İzmir Planlama Ajansı
(İZPA) referansı ve bilimin ışığında tedavi
çalışmaları başlatan Park ve Bahçeler Dairesi
ekipleri, 3 günlük hızlı yoğun bakım sürecinin
ardından ağaçların yeniden yeşermeye 
başladığını gözlemledi. (Haber Merkezi)

Yanan ormanlarda
sevindirici gelişme

Bayraklı İlçesi Bayraklı Mahallesi'nde yer
alan bazı alanlar Cumhurbaşkanı Tayyip
Erdoğan’ın imzasıyla orman sınırı dışına
çıkartıldı. Konuya ilişkin Cumhurbaşkanı
Kararı, Resmi Gazete'de yayımlanarak
yürürlüğe girdi. Resmi Gazete’nin 31 Ağustos
2024 günkü sayısında yayımlanan karar

şöyle:“MADDE 1- (1) İzmir İli Bayraklı
İlçesinde bulunan ve ekli krokiler ile
listelerde sınır ve koordinatları gösterilen
alanların orman sınırları dışına
çıkartılmasına karar verilmiştir.(2) Birinci
fıkra kapsamında orman sınırları dışına
çıkartılan alanların iki katından az

olmamak üzere Devletin hüküm ve tasarrufu
altında veya Hazinenin özel mülkiyetinde
bulunan taşınmazlardan, Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı (Milli Emlak Genel
Müdürlüğü) tarafından Orman Genel
Müdürlüğüne orman tesis etmek üzere
tahsis yapılır.” (Ege Postası)
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Henüz19'unda
hayata veda etti

Babasını öldürüp 
polise teslim oldu
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YEŞİL YAMANLAR İÇİN
etüd çalışması başladı
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AKPARTİ’DENCHP’YE
eleştiri bombardımanı

Zafer Bornova’da 
bayrak değişimi

Genel Başkanlığını Ümit
Özdağ’ın yaptığı Zafer Partisi İzmir
ilçe teşkilatlarında yenilenmeye
devam ediyor. Zafer Partisi
Bornova ilçe Başkanı Oktay
Korkmaz'ın sağlık nedenleri ile
görevinden ayrılması sonucu ilçe
yönetimince yapılan seçim
sonucunda İlçe Kadın
Politikalarından Sorumlu Başkan
Yardımcısı Dilara Karabağ İlçe
Başkanlığına seçildi. İlçe
yönetimince yapılan seçim soncu
başkanlığa seçilen Dilara Karabağ
ve yönetimi il başkanı Naşit Birgüvi
ve il yönetimine bir ziyaret
gerçekleştirdi. Zafer Partisi İl
Başkanı Naşit Birgüvi ise ziyarette
yeni seçilen Dilara Karabağ ve
yönetimine yeni görevlerinde başarı
dileklerini iletti. Birgüvi, “İzmir’de
çok iyi gidiyoruz. İlçelerimizde
kongrelerle partimizin kadrolarına
yeni bir ivme kazandırırken
güçleniyor yerelde ve genelde
iktidara hazır hala geliyoruz. Tüm
teşkilatlarımıza başarılar diliyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir İl Danışma Meclisi,
son Başbakan Binali Yıldırım, Genel
Başkan Yardımcısı Hamza Dağ,
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı
Vedat Işıkhan’ın katılımıyla
gerçekleştirildi. Toplantıya AK Parti
İzmir Milletvekilleri Yaşar Kırkpınar,
Ceyda Bölünmez Çankırı, Eyyüp Kadir
İnan, Mahmut Atilla Kaya, Mehmet
Ali Çelebi, Şebnem Bursalı da katıldı.
İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı,
konuşmasında CHP'yi hedef alarak, "İş
bilmez CHP Belediyeciliğinin, yüklenici
firmaların ve sorumsuz yetkililerin
yüzünden kaçak akıma kapılarak
hayatını kaybeden vatandaşlarımızın
hukuki süreçlerini yakından takip
ediyoruz. İZBAN’daki 90 dakika
düğümünün çözümü için yoğun mesai
harcadık, ulaşım sıkıntılarını gündemde
tutmayı sürdürüyoruz. Körfez’deki
çevre felaketini, göreve geldiğimiz ilk
günden beri ifade ediyoruz. Bakanlık
yatırımlarımızı yok sayan, kendileri
yapıyor gibi anlatan CHP’nin algı
oyunlarına karşı duruyor, nitelikli
muhalefetimizi sürdürüyor ve işin
doğrusunu İzmir’e anlatıyoruz" dedi.
AK Parti Gençlik Kolları Başkanı ve
İzmir Milletvekili Eyyüp Kadir İnan,

"Biz bir zihniyet devrimi gerçekleştirdik.
Fakat değiştiremediğimiz tek şey ana
muhalefetin genetiği oldu. İzmir
Fuarı’nın itibarı dün gece itibariyle AK
Parti tarafından korunmuştur. Onlar
kaçak açılışla, 93 yıllık bir geleneği
bozmaya çalıştılar. Bozdurmadık. Ama
açılışınız kaçak olursa yanınıza oturan
ise kriminal bir ahlaksız olur. Onu da
kaçak açılışın onur konuğu yaparsınız!”
diye konuştu. Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan ise,
İzmir’in borcunun 5 yılda 885 kat
arttığına dikkat çekerek, "Mağdur
edebiyatı ile kafa karışıklığı yapıyorlar.
96 milyarlık borç 120 milyara yükseldi.
Bu belediyelerin neredeyse tamamı

CHP’li. 5 yılda 885 kat arttı İzmir’in
borcu. AK Parti’den borçlu belediye
aldık diyorlar. İzmir’i AK Parti’den mi
devraldınız? Son birkaç ayda 5,3
milyardan 8,7 milyara yükselerek
SGK’ya en borçlu belediye konumuna
geldi. SGK olarak borçlarımızı en kısa
sürede tahsil etme yoluna gideceğiz"
dedi. Dilruba Kayserilioğlu’nun İEF
protokolünde Özgür Özel’in yanında
yer almasına AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı Hamza Dağ’dan da tepki
geldi. Dağ, “CHP’nin yeni genel
başkanı da önceki genel başkanı gibi
siyaseti kirletmektedir. Sosyal
medyanın popülizmine kapılıp sorumlu
bir siyaset insanı gibi

davranmamaktadır. Özgür Özel’in,
hakaret ve aşağılamalar ile AK
Partilileri aşağılayan birini baş köşede
ağırlaması, özünde nasıl bir kin ve
nefrete sahip olduğunu
göstermektedir” dedi.

Son Başbakan Binali Yıldırım ise
özeleştiri yaparak, "AK Parti’nin siyasi
tarihinde az da olsa inişler var. Son yerel
seçimlerinde de partimiz ciddi bir oy
düşüşü yaşadı. İlk defa ikinci parti
konumuna düştük yerelde. Halbuki biz
bir sene önce yüzde 50’nin üzerinde oyla
cumhurbaşkanımızı seçmiştik. Bu kadar
süre içinde neden bu düşüşün olduğuna
ilişkin kafa yorma mecburiyetindeyiz"
dedi.(Haber Merkezi)

AK Parti Konak İlçe Başkanı
Mehmet Sait Başdaş, geçtiğimiz
günlerde bir sokak röportajında
Cumhurbaşkanı Recep Tayip
Erdoğan hakkında hakaret içeren
sözler kullandığı için tutuklanan
ve 18 gün sonra tahliye edilen
Dilruba Kayserilioğlu’nun İEF
açılışında protokolde yer
almasına tepki gösterdi. Başdaş,
İEF’nin neredeyse bir asırlık bir
değer olan tüm İzmir ve Türk
halkının değeri olduğunu
kaydederek, “Daha yakın bir
zamanda toplumu ayrıştıran bir
dil kullanan bir ismin böyle bir
organizasyonda adeta taltif
edilmesi kabul edilemez bir

durumdur. CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'in eşliğinde
protokolde yer alması kamu
vicdanında büyük bir yara
açmıştır” diye konuştu. Başdaş,
halkın değerlerine ve
Cumhurbaşkanına yapılan bu
saygısızlık karşısında, en azından
bir özür beklendiğini ifade
ederek, “Böylesine önemli bir
platformda başköşede
ağırlanması kabul edilemez bir
durumdur. Bu tür olaylar,
siyasetin ve toplumsal değerlerin
ne kadar hassas dengeler üzerine
kurulu olduğunu bir kez daha
gözler önüne sermektedir.
Özellikle bu tür fuarların,

toplumu bir araya getiren ve
dayanışmayı güçlendiren
etkinlikler olması beklenirken,
tam aksine, toplumsal
kutuplaşmayı daha da
derinleştiren bir tablo ortaya
çıkmaktadır. Bu tutum, fuarın
amacına ve ruhuna da aykırı bir
tutum olmuştur” açıklamasını
yaptı. İEF açılışında böyle bir
organizasyon yapılmasının
ayrıştırıcı olduğunu aktaran
Başdaş, “Olmadı hakaret eden
kişiye vekillik de verin tam olsun.
Bu ayrıştırıcı hareketi tasarlayan,
tasdik eden herkesi kınıyorum”
ifadesine yer verdi. 
(Haber Merkezi)

Son Başbakan Binali Yıldırım, Sosyal Güvenlik Bakanı Işıkhan ve diğer kurmaylarla
vekillerin katıldığı toplantıda, eleştiri oklarının hedefinde CHP ve belediyeleri vardı

Başdaş: Milletvekili 
yapın da tam olsun!

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Serhan Asker ile Görkemli Hatıralar Programı’na eşi
Öznur Tugay ile birlikte konuk oldu. Büyükşehir Belediye
Başkanı Tugay, 93’üncü İzmir Enternasyonal Fuarı (İEF)
devam ederken Kültürpark’ta kurulan Alternatif Sahne’de
düzenlenen yayında 1 Eylül Dünya Barış Günü’nün anlam
ve önemini belirten bir şiir okudu. İzmirlilerin yoğun ilgi
gösterdiği programda İzmir Büyükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları'nın Genel Sanat Yönetmeni Levent Üzümcü de
yer aldı. Başkan Tugay, 1 Eylül Dünya Barış Günü’nün
anlam ve önemi için Yannis Ritsos’a ait Barış şiirini okudu.
Tugay ayrıca, “Barış Günü, önce ülkemize sonra dünyaya
barış getirsin. Hiç kimsenin kimseye düşman olmadığı, hiç
kimsenin kimseyi incitmediği güzel bir dünya olsun”
temennisinde bulundu. (Haber Merkezi)

İYİ Parti Genel Başkanı ve İzmir Milletvekili Müsavat
Dervişoğlu, partisinin liderlik koltuğuna oturduktan sonra
ilk kez İzmir’e gelerek teşkilatıyla kucaklaştı. Basın
toplantısı düzenleyen Dervişoğlu, ̈ 25 yıldır bu kenti
yönetenler olumsuzluktan pay çıkarmak yerine suçlayacak
birilerini arıyorlar. Bu kokunun sebebi bellidir. İzmir’de
kanalizasyondan arıtmaya giden kirli sular arıtma
tesislerinde uygun şekilde arıtılmadan İzmir körfezine
deşarj ediliyor. Böyle olunca da otomatik olarak o sularda
oksijene zarar veren sular, balıklara bile yaşama alanı
bırakmıyor¨ dedi. Fuarın açılışında kriz yaşandığını
söyleyen Dervişoğlu, “Böyle bir ciddiyetsizlik olamaz. Tarihi
3 ay önce belirlenmiş bir fuar organizasyonunun takviminin
değiştirilmesi kabul edilecek bir durum değildir. İzmir hiç
kimsenin oyuncağı değildir¨ ifadelerini kullandı. 

“İnsanların incinmediği 
güzel bir dünya olsun”
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Depremler 
ve kentsel
dönüşümün
önemi!

Birinci derece deprem kuşağında olan
ülkemizde en önemli sorun olarak çürük
yapılar ve “Kentsel Dönüşüm” ortaya
çıkmaktadır. 31 Mart Yerel Seçimler
sonrasında gözler belediyelerin “Kentsel
Dönüşüm” çalışmalarına çevrildi. İnsanlar
sağlıklı evlerde yaşamak istiyor ama
belediyelerin bu konuda sağlıklı adım
atmamaları endişe ile karşılanıyor…

Kentsel dönüşüm gerek zemin gerekse de
altyapı anlamında sağlıklı ve güvenli bir kent
yaşamına izin vermeyen bölgelerin ıslah
edilmesidir. Islah, tehlikeli yapıların yıkılarak
yenilerinin modern teknolojiye uygun, sağlam,
depreme dayanıklı olarak yeniden inşa
edilmesi suretiyle yapılır. Kentsel dönüşüm ile
doğal afetlerden kaynaklanabilecek zararın en
aza indirilmesi amaçlanır. Kentsel dönüşümle
kaçak yapılaşmanın önüne geçilmesi, depreme
dayanıklı olmayan, ekonomik ömrünü
doldurmuş binaların yeniden yapılarak olası
doğal afetler sonucu oluşacak zararların en aza
indirilmesi amaçlanmaktadır. Kentsel
dönüşüm riskli binaların yıkılıp yeniden
yapılması yanında, yerleşim yerlerinin kongre
ve kültür merkezleri, park ve eğlence alanları
gibi modern ihtiyaçlarının karşılanmasını da
içermektedir… Riskli alan, zemini ya da
üstündeki yapılaşma sebebiyle can ve mal
kaybına yol açma tehlikesi taşıyan, Çevre ve
Şehircilik Bakanlığının Afet ve Acil Durum
Yönetim Başkanlığının görüşünü alarak
sunduğu teklife binaen Bakanlar Kurulunca
belirlenen alanlara denir. Riskli yapı, riskli
alan içinde ya da dışında olan, ömrünü
tamamlamış, yıkılma ya da ağır hasar görme
tehlikesi bilimsel kaidelere göre ortaya
konulmuş yapılara denir. Bir yapının kentsel
dönüşüm kapsamında yıkılıp devlet desteği ile
yeniden inşa edilmesi için riskli yapı raporu
bulunması gerekir. Yıkım kararı alınan
gayrimenkullerin malikleri 18 ay boyunca kira
desteği alabilirler… Bu kapsamda öncelikle
Çevre ve Şehircilik Bakanlığınca
yetkilendirilmiş bir kuruluştan yapının çeşitli
noktalarından ve özellikle taşıyıcı
kolonlarından karot örneği alınması suretiyle
riskli yapı raporu alınması gerekir. Yapının
riskli olduğu uzman raporuyla tespit edildikten
sonra bu raporun kesinleşmesi gerekmektedir.
Öncelikle rapor ilgili tapu müdürlüğü
aracılığıyla riskli yapıdaki kat maliklerine
tebligatla bildirilir. Tebligat sonrası her bir kat
malikinin 15 gün içinde riskli yapı raporuna
itiraz hakkı vardır. Eğer riskli yapı tespit
raporuna riskli yapıdaki kat maliklerince itiraz
edilmezse rapor kesinleşir. Rapora itiraz
edilirse itiraz, ilgili disiplinlerde uzman dört
öğretim üyesi ve Bakanlıkça atanan üç
Bakanlık yetkilisinden oluşan komisyonca
karara bağlanır… Yapı malikleri, riskli yapı
tespit raporuna karşı itiraz sonucunu tebliğ
aldıktan itibaren 60 gün içinde idare
mahkemesinde kararın iptali için dava
açabilirler. Ayrıca raporun kesinleştirilmesi
sonrasında malikler Sermaye Piyasası
Kurumundan lisanslı bir değerleme
kuruluşuna taşınmazın değerini tespit
ettirebilirler. Raporun kesinleşmesi ve bütün
maliklerce anlaşma sağlandıktan sonra bir
müteahhit ile sözleşmesi yapılması suretiyle
inşaata başlanması mümkündür…

Gayrimenkul yatırım ortaklıkları, altyapı
gayrimenkul yatırım ortaklıkları, gayrimenkul
yatırım fonları ve gayrimenkul sertifikaları gibi
farklı uygulamaların hayata geçirilmesi kentsel
dönüşüme başlanır.  İmar durumunun
öğrenilmesi, Proje alanında yapılacak olan
yola terk, tevhit vb. işlemlerinin yapılması.
Proje alanına uygun avam proje
değerlendirmesi. Kat maliklerine proje
üzerinden sunum yaparak görüşlerinin
alınması. İnşaat firmaları ile yapılacak olan
projenin değerlendirilmesi ve teklif süreci,
Alınan tekliflerin kat malikleri ile
değerlendirilmesi Uygun görülen teklifin
inşaat firması ile sözleşmelerin imzalanması
söz konusudur. Kentsel dönüşümün
geciktirilmeden başlaması gereklidir…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

Cemil 
Tugay

YAĞMUR DAŞTAN

“İzmir hiç kimsenin 
oyuncağı değildir!”

Müsavat
Dervişoğlu

Dilara Karabağ - Naşit Birgüvi 

AK Parti Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait Başdaş, Dilruba Kayserilioğlu’nun 
İzmir Enternasyonal Fuarı’nın açılışında protokolde oturtulmasına tepki gösterdi 

Mehmet
Sait

Başdaş

Dilruba
Kayserilioğlu

Dilruba
Kayserilioğlu

Dilruba
Kayserilioğlu
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30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 102.yılı Güzelbahçe
Belediyesi'nin düzenlemiş olduğu fener alayı korteji ve
Devrim Seyrek konseriyle kutlandı. Çelebi Mahallesi’nde
bulunan Üç Fidan Parkın’nda toplanan Güzelbahçeliler
ellerinde meşale ve bayraklarla 10. Yıl ve İzmir Marşlarını
söyleyerek Genco Erkal Açık Hava Tiyatrosu’na kadar
yürüyüş yaptılar. Vatandaşların coşkusuna Güzelbahçe
Belediye Başkanı Mustafa Günay, meclis üyeleri, STK
temsilcileri ve Güzelbahçeli vatandaşlar katıldı. Amfi
Tiyatroda son bulan yürüyüşün ardından Devrim Seyrek
konser verdi. Başkanı Mustafa Günay, “İkinci yüzyılın
değişim lideri, bu emperyalistleri bu ülkeden bir daha
gönderecek. Özgür gelecek özgürlük gelecek. Genel
Başkanımız Özgür Özel gelecek ve Türkiye’ye yeniden
özgürlük gelecek” dedi. (Haber Merkezi)

“Emperyalistleri bu
ülkeden göndereceğiz”

30 Ağustos Zaferi’nin 102. Yıldönümü Çeşme’de büyük
bir coşkuyla kutlandı. Cumhuriyet Meydanı’ndaki resmî
törenin ardından Çeşme Belediyesi ve Macfit iş birliğiyle
gerçekleştirdiği Mac Hiit ve Fit Dance etkinlikleri
gerçekleştirildi. Çeşme Limanı’nda Arkas Çeşme Yelken
Spor Kulübü sporcularının yelken gösterisi ise bu özel
güne unutulmaz anlar kattı. Akşamında ise bayraklarla
süslenen alanda bir araya gelen Çeşmeliler 30 Ağustos
Zafer Bayramı coşkusunu paylaştı. Zafer coşkusu Berkan
Yeniçeri konseri ile zirveye çıktı. 

Çeşme Belediye Başkanı Lal Denizli; “Zaferimizin 102.
Yılını büyük bir gururla kutladık. Atatürk’ün bizlere
emanet ettiği Cumhuriyetimizin değerlerini yaşatmaya ve
gelecek nesillere aktarmaya devam edeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

“Gelecek nesillere
aktarmaya devam”

Aylar sonra İzmir'deki yüzlerce
tekne denize açıldı. Balıkçıların aylar
sonra ağları yeniden denizle buluştu.
Büyük bir heyecan ve merakla
Ege’de toplanan ağlarda hamsi ve
sardalya, Karadeniz’de ise palamut
bolluğu yüzleri güldürdü. Umutlu
başlayan balık av sezonunun tez-
gahlardaki bolluk ve ucuzluğu yurt-
taşı da sevindirdi. 

SOFRALAR ŞENLENDİ
Uzun bir yasak dönemini sabırla

beklemenin karşılığını aldıklarını be-
lirten İzmir Balıkçı İş Adamları
Derneği Başkanı Mehmet Şahin
Çakan heyecanlı ilk geceyi şu sözlerle
dile getirdi, “Uzun bir bekleyişin
ardından nihayet denize açılma vakti
gelip dayanmıştı. Kalplerimiz yakala-
mayı umut ettiğimiz balıklar gibi kıpır
kıpırdı. Gece yarısı için her şey
hazırdı. Ağlarım denize inmek için
sabırsızlanıyordu. ‘Vira bismillah’
deyiverdik. Denizin kokusu, mo-
torun sesi, rüzgarın
yüzümüzü okşaması...
Hepsi özlediğim
anılarla yeniden bu-
luşmuştuk. İlk ağı
attığımda
yaşadığımız heye-
can, sanki her yıl
yeniden doğuyoruz
gibi hissettiriyor bi-
zlere. İlk gece, denizin
bize neler sunacağını
görmek için sabırsızlanıyoruz,
içimdeki heyecanı tarif etmek imkan-
sız. Sezonda teknelerimizden bereket
fışkırmasını dileklerimizle ağlarımızı
toplamaya başlıyoruz. Çektiğimiz
ağların her bir kulacı altın gibi
kıymetli. Deniz bize cömert davrandı
sezonun ilk gününde. İzmir ve Egeli
balıkçı teknelerinde hamsi ve
sardalya, Karadenizliler'inkin de ise
palamut boldu. Teknemize doldur-
duğumuz bu bereket, sadece bizim
değil, tüm halkımızın sofralarına şen-
lendirecek. Bu yıl doya doya balık
yiyecekler” dedi. 

Sezonun binlerce balıkçıya ekmek
kapısı olduğuna dikkati çeken
Başkan Çakan, “İzmir'de av yasağının
kalkmasıyla birlikte yaklaşık 1.600
tekne denize açıldı. Yeniden 4-5 bin
civarında balıkçı işine kavuştu.
Türkiye genelinde ise bu sayı 300 ila
400 bin kişiye ulaşır. Türkiye
genelinde balık av sezonu başladı. 15
Eylül'de Akdeniz'de de başlayacak.
Denize çıkan herkes ekmeğini

kazandı, herkes mutlu" ifadelerini
kullandı.

FİYATLAR DA DÜŞÜYOR
Teknelerdeki bereketin tez-

gahlara ucuzluk olarak yansıya-
cağının müjdesini veren Başkan
Çakan, “Sezonun ilk gününde elde
edilen bol miktardaki palamut, hamsi
ve sardalya avı, balık fiyatlarında

ciddi düşüşlerin habercisi
oldu. Bugüne kadar fiyat-

lar yüksekti ancak av se-
zonunun başlamasıyla
birlikte fiyatlar
halkımıza yansıyacak.
Balık fiyatlarında
yüzde 200-300

arasında düşüş bekliy-
oruz. Halkımız bu sene

hiç yemediği kadar balık
tüketecek. Yakıt mas-

raflarımızda büyük bir yükselme ol-
masa da personel ve kumanya
harcamalarımız katlandı. Buna rağ-
men denizdeki bereketin bu maliyet-
leri karşılayacağını umut ediyoruz"
dedi.

İÇİNİZ RAHAT OLSUN
Balık ölümleri üzerinden

spekülasyonlar yapılmasını doğru
bulmadıklarını belirten Başkan
Çakan, “Bizler açık denizde avlanıy-
oruz. Doğal ortamında büyüyen
balıkları vatandaşımızın sofrasına
taşıyoruz. Su sıcaklığının aşırı yük-
selmesi ve iklim krizlerinden tedirgin
oluyorduk. Ama çok şükür bunları
yaşamadık. İzmir Körfezi ve Yu-
nanistan kıyılarında balık ölümleri
oluyor. Devir daimi olmayan durağan
sulardaki oksijen eksikliğinden kay-
naklanan ölümler bunlar. İnsanımızın
içi rahat olsun. İzmir Körfezi bir kere
balıkçılığa kapalı. İzmir Körfezi'nde
hiçbir tane balıkçı teknesinin avlan-
ması yıllardan beri yasak. Sadece

oltacılar gidip keyfi tutuyordu
oradaki balığı. Bizim yaptığımız ulus-
lararası su dediğimiz açık deniz
avcılığıdır. Bizim teknelerin oraya
girmesi, avcılık yapması mümkün
değil. İzmir Körfezi'nde bu yıla kadar
hiçbir tane balıkçı teknesi gördünüz
mü? Görmediniz çünkü avlanama-
zlar. Yasağı bir tarafa bırakın o büyük
endüstriyel dediğimiz gemilerin
hiçbiri gidip çalışamaz körfezde. Açık
deniz balıkçılığı yapan teknelerimiz-
den çıkan balıkların hepsinde menşei
var. Balık haline giden esnaf, vatan-
daş kim giderse gitsin aldığı balığın
hangi limandan çıktığı, hangi tekne
tarafından nereden tutulduğu hangi
kooperatife kayıtlı olduğu menşei bil-
gisinden öğrenebilir. Türkiye'de tez-
gahlara çıkan balıklar izlenebiliyor.
Körfezde tekneyle balık avlanamaz.
Ama bu balık ölümlerinin de önüne
geçilsin.  Çözüm olarak deniz patlı-
canı ve akvaryum çekmeleri yapıla-
bilir. İzmir Ticaret Odası çatısı
altında yerel ve merkezi
idarenin desteğiyle
üniversitelerimizle iş
birliği yaparak deniz
patlıcanı yetiştiricil-
iği yapılması, suyun
temizlenmesine ve
ekosistemin denge-
lenmesine katkı
sağlayacaktır. Balık
ölümleri üzerinden kimse
bilgi kirliliği yaratmasın.
Spekülasyon yapmasın. Yüzlerce
balıkçının ekmeğine mani olmasın.
Halkımız bu sene inanılmaz derecede
palamut, hamsi ve sardalya tükete-
cek. Hayatta hiç olmadığı kadar
denizde bu sene balık var. Bu yıl
balığa doyacaklar " diye konuştu.

MUĞLA BİRİNCİ
Su ürünleri ihracatında

Türkiye’de 1’inci sırada olduklarını

söyleyen Muğla Valisi
İdris Akbıyık, "4 ayın

hasretiyle denizlerimize
yeniden açılmanın heye-

canını hep beraber yaşıyoruz.
Ege ve Akdeniz'in bereketli sularında
balıkçılarımızın ağlarını yeniden
maviyle buluşturacağı bir gün, 2024-
2025 av sezonun başlangıç günü hep-
imize hayırlı olsun. Muğla 1484 me-
trekarelik kıyı şeridiyle Türkiye’nin
en uzun sahillerine ve koylarına
sahip. Su ürünlerinde Türkiye’de
lider durumdayız. İhracatımız
neredeyse 1 milyar doları buluyor ve
1’inci sıradayız" dedi.

Binlerce Torbalılı
fener alayındaydı

30 Ağustos Zafer Bayramı, Torbalı’da
coşkuyla kutlandı. Atatürk Anıtı’na çelenk
sunulması ve protokol bayramlaşması ile
başlayan kutlamalar, akşam da devam
etti. Torbalı Belediye Başkanı Övünç
Demir, Cumhuriyet Halk Partisi Torbalı
İlçe Başkanı Şengül Babacan,  Torbalı
Belediyesi Meclis üyeleri, sivil toplum
kuruluşları ve binlerce vatandaşın
katılımıyla fener alayı gerçekleşti. Başkan
Övünç Demir, “30 Ağustos alelade bir
zafer değildir. Bağımsızlığı karakteri
yapmış bir milletin, yedi düvele Büyük
Taarruz ile meydan okumasıdır. Ruhları
şad, mekanları cennet olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Destanı yaşatmak
en büyük görev”

30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 102. yılı
Gaziemir Belediyesi’nin düzenlediği
etkinliklerle, gururla kutlandı. Festival
Alanı’nda yapılan etkinlikler “Cumhuriyet
ve Bugün” söyleşisiyle başladı. Yazar
Zeynep Altıok Akatlı’nın moderatörlüğünü
yaptığı söyleşide Yazar Işık Kansu ile
Tarihçi, Yazar, Profesyonel Rehber Bülent
Demirdurak, büyük zaferi, cumhuriyetin
ilanına giden süreçte yaşanan tarihi
gelişmeleri ve ülkemizin bugün içinde
bulunduğu koşulları anlattı. Söyleşinin
ardından konserde Tolga Çandar sahne
aldı. Başkanı Ünal Işık, “Bu büyük
bağımsızlık destanını yaşatmak, bizlerin
en kutsal görevidir” dedi. (Haber Merkezi)

Balçova’da Grup
Laçin’li kutlama

Büyük Taarruz ve 30 Ağustos Zafer
Bayramı’nın 102. Yılı Balçova’da
düzenlenen etkinliklerle kutlandı.
Resmi törenin ardından kutlamalar Ata
Caddesi üzerindeki Duru Park olan 30
Ağustos Zafer Korteji ile devam etti.
Coşku dolu korteje vatandaşlar büyük
ilgi gösterdi. Balçova Belediye Başkanı
Onur Yiğit, “Bağımsızlığını isteyen, milli
olmak isteyen tüm uluslara umut olan
gündür. Emperyalizme karşı,
sömürgeciliğe karşı tüm dünyada eşi
görülmemiş bir mücadelenin günüdür”
diye konuştu. Zafer Bayramı etkinlikleri
Grup Laçin Konseri ile devam etti. Grup
Laçin birbirinden güzel şarkılarla alanı
dolduran Balçovalılara unutulmaz bir
akşam yaşattı. (Haber Merkezi)
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“Körfez’deki balık ölümleri 
ekmeğimize mani olmasın!” 

Dört buçuk ay süren av yasağının kalkmasıyla "vira
bismillah" diyerek denize açılan balıkçıların ağları, doldu
taştı. Katmerlenen bereket balık tezgahlarına da yansıdı
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Bornova Belediyesi’nin standı, ilçenin tarihi
ve kültürel mirasını tanıtan eşsiz bir platforma
dönüştü. Yeşilova Höyüğü’nden Belkahve’ye,
Levanten Köşkleri’nden dünyaca ünlü halk
ozanı Homeros’a kadar birçok değer, Kukla
Şeker’in sıradışı anlatımıyla ziyaretçilere
sunuldu. Ayrıca, halk oyunu gösterileri ve
çocuklar için düzenlenen çikolata ve kukla
yapım atölyeleri büyük beğeni topladı. 30
Ağustos Zafer Bayramı dolayısıyla
ziyaretçilere Türk bayrağı dağıtıldı. Başkan
Ömer Eşki, vatandaşlarla buluştu. Fuarın,
Kurtuluş Savaşı’nın önemli günleri olan 30
Ağustos ve 9 Eylül tarihleri arasında
düzenlenmesinin anlamına dikkat çeken Eşki,
bu coşkuyu Bornova Belediyesi standında

yaşatacaklarını belirtti. Başkan Eşki, “Ulusal
kurtuluş mücadelemizin zaferle sonuçlandığı
bu iki günü coşkuyla kutlayacağımız
etkinliklerle fuardayız. Herkesi standımıza
bekliyoruz” dedi. Bornova Belediyesi, fuar
süresince her gün 18.00-19.00 saatleri
arasında çikolata atölyesiyle başlayacak çeşitli
etkinliklere ev sahipliği yapacak. Bilim
atölyeleri, tohum topu yapımı, akıl ve zeka
oyunları, halk oyunları gösterileri, spor
şovları, çalgı yapım atölyeleri gibi birçok
etkinlik ziyaretçileri bekliyor olacak. Ayrıca,
Bornova Belediyesi Tarımsal Hizmetler
Müdürlüğü’nün atalık tohumlardan elde ettiği
coğrafi işaretli Bornova Kınalı Bamyası da
dağıtılacak. (Haber Merkezi)

KONAK BELEDİYESİ DE 93. İEF’DE YERİNİ ALDI, ZİYARETÇİLERİNİ BEKLİYOR

Karşıyaka Belediyesi, coşku
dolu bir törenle 93’üncü kez
kapılarını açan İzmir
Enternasyonal Fuarı’na ‘Deprem
Eğitim Simülatörü’ ile katıldı.
İzmir’deki ilçe belediyeleri
arasında tek olan simülatör ile fuar
boyunca ziyaretçilere afet bilinci
aşılanacak. Deprem öncesinde,
deprem anında ve deprem
sonrasında uygulanması gereken
hareket tarzları hakkında eğitimler
gerçekleştirilecek.İEF’nin 93. açılış

coşkusuna ortak olan Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal
“İzmir’in asırlık çınarı İzmir
Enternasyonal Fuarı’na 93’üncü
kez ‘Merhaba’ demenin
mutluluğunu yaşıyoruz. Ticari,
kültürel ve sosyal yaşama zenginlik
katan fuarımızın hayırlı olmasını
diliyor, afetlere karşı farkındalık
yaratmak adına halkımıza hizmet
veren deprem simülatörümüze
herkesi bekliyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Enternasyonal Fuarı’nda yerini
alan Çiğli Belediyesi’nin standı ilk
günden yoğun ilgi gördü. Teknoloji
temalı yapay zeka atölyeleri ve ay
yolculuğu simülasyon uygulaması gibi
etkinlikler dikkat çekerken Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız
dünyaya açılan pencere olan İEF’de
Çiğli’yi tanıtma fırsatı bulduklarını
söyledi. Çiğli Belediyesi Belediyeler
Sokağı’ndaki standında ziyaretçilerini
ağırlıyor. Birbirinden renkli gösteriler
ve eğlenceli atölyelere ev sahipliği
yapan stant ilk günden ziyaretçi
akınına uğradı. Teknoloji temalı Yapay

Zeka Atölyesi ve Ay Yolculuğu
Simülasyonu uygulamaları ile Çiğli
Belediyesi’nin kültürden sanata,
eğitimden spora devam eden
hizmetlerini yerinde inceleyen
vatandaşlar oldukça eğlenceli anlar
yaşadı. Başkan Onur Emrah Yıldız hem
ziyaretçilerle sohbet etti hem de
çocuklara birbirinden güzel hediyeler
dağıttı. Fen ve teknoloji deney seti,
matematik seti, puzzle ve zeka küpünü
alan çocuklar satandan oldukça mutlu
ayrıldı. Başkan Yıldız, “Fuarda yer
alarak belediyemizin projelerini ve
hizmetlerini tanıtmak bizler için büyük

bir fırsat. Çiğli Belediyesi olarak, bu
fuarda yer alarak ilçemizin gelişimini
ve sunduğumuz hizmetleri daha geniş
kitlelere ulaştırmayı hedefliyoruz ve
daha ilk günden de standımıza olan ilgi
gerçekten bizi yürekten sevindirdi.
Hem çocuklarımız hem de yetişkinler
oldukça keyifli zaman geçirdi. İlçemiz
içerisinde barındırdığı Kuş Cenneti,
Sasalı Kent Ormanı, Çamaltı Tuzlası,
Leukai Antik Kenti ile görülmeye
değer. 9 Eylül’e kadar tüm İzmirlileri
standımızı ziyaret etmeye davet
ediyorum” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)
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İzmir Enternasyonal Fuarı’nda bu
yıl da yerini alan Konak
Belediyesi’nin standı ilk günden
gördüğü ilgiyle fark yarattı. Standı
ziyaret eden konuklar, fuarın bu yılki
temasına uygun teknoloji deneyimleri
ve İzmir’in kalbi Konak’ı tanıtan
hediyelerle karşılanırken, Mutluluk
Kahvesi köşesinde ise kendilerine
ikram edilen çay ve kahve eşliğinde
keyifli bir mola imkanı buldu. Lozan
Kapısı’nda Cumhuriyet Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel’in
katılımıyla gerçekleşen açılışın
ardından belediyenin standında fuar
ziyaretçileriyle buluşan Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, vatandaşlarla sohbet ederek
tüm İzmirlileri 93. İEF’ye ve Konak
Belediyesi standına davet etti. Başkan
Mutlu, “İzmir’imizin tanıtımında
köklü bir yeri olan İEF’de Konak
Belediyesi olarak bu yıl da yerimizi
aldık. İlk günden itibaren standımıza
yoğun ilgi gösteren tüm

konuklarımıza teşekkür ediyorum.
Teknoloji alanında heyecan verici
deneyimler sunan standımıza fuar
boyunca tüm komşularımızı ve
İzmirlileri bekliyoruz” dedi.

TEKNOLOJİ DENEYİMİ
Konak Belediyesi bu yıl İEF’nin

de teması olan teknoloji alanında
ziyaretçilere sunduğu deneyimlerle
dikkat çekti. Stantta yer alan yapay
zeka istasyonu ile ziyaretçiler yapay
zeka teknolojilerinin günlük hayatta
nasıl kullanıldığını deneyimleme
fırsatı yakaladı. 3B baskı istasyonunda
da baskısı yapılan Konak Belediyesi
logosu ve minik oyuncaklar, diğer
istasyonlarda düzenlenen yarışmaları
kazanan misafirlere hediye edildi.
Teknoloji meraklılarına hitap eden
bir diğer istasyonda ise ziyaretçiler
sanal gerçeklik (VR) gözlüğü
sayesinde Smyrna Agorası’nın 2 bin
yıl önceki canlandırmasını
deneyimleyerek zamanda yolculuğa

çıkma
şansı
yakaladı. Konak
standı, teknoloji meraklısı büyüklerin
yanı sıra çocukların da büyük
beğenisini topladı.

‘MUTLULUK’ KÖŞESİ 
Konaklıların yeni buluşma noktası

olan ve ekonomik fiyatlarıyla dikkat
çeken ‘Mutluluk Kahvesi’ de Konak
standındaki yerini aldı. Fuarı ve

Konak standını gezmeye
gelen ziyaretçilere

tasarımıyla dikkat
çeken Mutluluk
Kahvesi’nde
ücretsiz çay ve
kahve
ikramında
bulunuldu.

İkramları
atıştırırken aynı

zamanda keyifli bir
mola veren

ziyaretçiler, kendilerine bu
imkanı sağlayan Konak

Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’ya teşekkür etti. Öte yandan
belediye şirketi İZBEL’in fuar
alanında kurduğu mobil mutfak da
ziyaretçilerin ilgi odağı oldu.
Birbirinden lezzetli atıştırmalıkları
uygun fiyatlarla ziyaretçilerle
buluşturan mobil mutfak, fuar
boyunca hizmet vermeye devam
edecek. (Haber Merkezi)

Tarihi zenginlikleriyle Bornova, Fuar’da

Bayraklı standı
dolup dolup taştı

Karabağlar’ın
BAYRAK AŞKI
Karabağlar Belediyesi tarafından 30
Ağustos Zafer Bayramı’nın 102.
Yıldönümü dolayısıyla bayrak dağıtımı
yapıldı. Sabah saatleri itibariyle
belediye ekipleri çok sayıda esnaf ve
vatandaşa Türk Bayrağı ile içerisinde
Belediye Başkanı Helil Kınay’ın Zafer
Bayramı mesajının bulunduğu
mektupları iletti. Başkan Kınay, “19
Mayıs’tan 30 Ağustos’a, zafer
mücadelesine, çağdaş aydınlık ve
bağımsız bir ülkede Cumhuriyet için
ödenen bedellere ve bu mirası
geleceğimize taşıma
sorumluluğumuza borcumuz var. 30
Ağustos Zafer Bayramımız kutlu
olsun. Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve
mücadele arkadaşlarına minnet ve
saygıyla…” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Bucalılar 30 Ağustos Zafer Bayramı’nı
belediye binası önünden Işılay Saygın
Meydanı’na gerçekleştirilen Zafer
Korteji, hemen ardından ise Öznur
Korkmaz ve Kaset Grubu’nun
konserleri ile coşku içerisinde
kutladılar. Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, 30 Ağustos’un Türk
milletinin bağımsızlığına,
özgürlüğüne ve onuruna sahip
çıkmasının sembolü olduğunu
söyledi. Duman, “Bugün, sadece bir
zaferin yıl dönümü değil;
bağımsızlığımıza, onurumuza ve
özgürlüğümüze sahip çıkma
irademizin sembolüdür. Bu zafer,
yalnızca düşman işgalini geri
püskürtmekle kalmamış, aynı
zamanda ulusumuzun gücünü,
birliğini ve beraberliğini tüm dünyaya
ilan etmiştir” dedi. (Haber Merkezi)
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Bu yıl kapılarını 93'üncü kez açan İzmir
Enternasyonal Fuarı'na katılan
Bayraklı Belediyesi, ilk günden renkli
etkinlikler ve gösterileriyle beğeni
kazandı. Yoğun ilgi gören standı gezen
Başkan İrfan Önal da gösterileri izledi,
atölyelere katıldı, VR gözlükle
Anıtkabir ziyareti yaptı. Başkan İrfan
Önal, "İzmir Enternasyonal Fuarı’nda
Bayraklı Belediyesi olarak yerimizi
aldık ve ziyaretçilerimizle buluşmanın
mutluluğunu yaşıyoruz. Fuar
kültürümüzü yaşatmamız ve daha da
büyütmemiz gerekiyor. Bayraklı’nın
tarihini, kültürünü, potansiyelini,
belediye olarak yaptıklarımızı ve
yapacaklarımızı anlatmak için de
önemli bir fırsat olacak. Herkesi
Bayraklı Belediyesi standımıza davet
ediyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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Türkiye’nin fuarcılık
serüvenini başlatan ve birçok
ilki gerçekleştiren İzmir
Enternasyonal Fuarı’nın (İEF),
resepsiyon etkinliği Kültürpark
Atatürk Açıkhava
Tiyatrosu’nda gerçekleşitirildi.
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay ile eşi
Öznur Tugay ev sahipliğinde
yapılan resepsiyonuna;
Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz, Ticaret Bakan
Yardımcısı Özgür Volkan
Ağar, İzmir Valisi Dr.
Süleyman Elban, Onur Konuğu
İstanbul’un Büyükşehir
Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu, Türkiye İhracatçılar
Meclisi Başkan Vekili Ahmet Fikret Kileci,
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkan
Yardımcısı ve Ege Bölgesi Sanayi Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Ender Yorgancılar,
İzmir Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı
Mahmut Özgener, Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkanı Jak Eskinazi, İEF'nin ana
sponsoru Folkart'ın Yönetim Kurulu Başkanı
Mesut Sancak, CHP, AK Parti milletvekilleri,
büyükelçiler, başkonsoloslar, siyasi parti
temsilcileri, vali yardımcıları, kaymakamlar,
meclis üyeleri, sivil toplum kuruluşları, odalar,
derneklerin başkanları ile temsilcileri, ilçe
belediye başkanları, yabancı misyon
temsilcileri, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
Teknoloji temasıyla yapılan İzmir
Enternasyonal Fuarı'nda
sürpriz konuk olarak dün
sahneye çıkan robot
Sophia, resepsiyonda da
protokolle buluştu.
Robot Sophia, İzmir
Enternasyonal
Fuarı'nın geleceğe
atılan adımların
başladığı bir fuar
olduğunu söyledi ve
“Her ne kadar
teknoloji gelişse de
insan ruhunun
sıcaklığı olmadan
bu yeniliklerin bir
anlamı olmaz”
dedi.İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İEF'nin adının
İzmir ile özdeşleştiğini
söyledi. Tugay, “Neredeyse
100 yıla yakın geçmişi olan bir

fuar İEF. Böylesine bir güçlü etkinliğin ev
sahibi olmak bizler için onur. İzmir Büyükşehir
Belediyesi ailesi ve İzmir olarak bu mirası
onurla, başarıyla taşımak için çalışıyoruz,
Umuyorum geleceğe, 'İzmir Fuarı'nı eski
günlerine döndürün başkanım' diyen halkımızın
sesine kulak vererek üzerimize düşeni
yapacağız. Her sene daha güçlü bir fuar için çok
çalışmaya devam edeceğiz” diye konuştu.   

HEDEF YÜKSEK ÜLKELER LİGİ
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz,

“İzmir'imizin kültürel ve ticari hafızasında
önemli bir yer tutan, 93'üncü kez yapılmış olan
100 yıllık geçmişi olan İzmir Enternasyonal
Fuarı'na emeği geçen herkese teşekkür
ediyorum. Büyükşehir Belediye Başkanına,
sponsorlara, katkıda bulunan herkese
şükranlarımı sunuyorum. Gazi Mustafa Kemal
Atatürk'ten miras olan fuarının Gazi Mustafa

Kemal ve silah
arkadaşlarını saygıyla
yad ettiğimiz zafer
haftasına denk
gelmesini son derece
anlamlı buluyorum.
Şu anda üst-orta gelir
ligindeyiz. Hedefimiz

yüksek gelirli ülkeler
ligine geçiş
yapmak. Onu da
işte teknolojik
yatırımlarımızla,
katma değeri

yüksek

ekonomi inşa ederek başaracağız.
İzmir Enternasyonal Fuarı'nın bu
seneki temasının teknoloji olarak
belirlenmesini çok anlamlı
bulduğumu belirtmek isterim.
Gençlerimize güveniyoruz,
inanıyoruz. Gençlerimiz bu alanlarda
desteklendikleri sürece Türkiye ve
gençlerin önü çok açık” dedi.İzmir
Valisi Dr. Süleyman Elban, “Bu fuar
Türkiye'deki fuarcılığın gelişmesine,
uluslararası fuarcılığın ülkemizde
kökleşmesine çok ciddi katkılar
sunuyor ve onlara kaynaklık teşkil
ediyor. Öylesine güzel ve önemli bir
fuarda, 93'üncüsünü yaptığımız
teması teknoloji olan fuarda bizi
yalnız bırakmadığınız için teşekkür
ediyorum” dedi.

BİZİM İÇİN ÇOK DEĞERLİ
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı

Ekrem İmamoğlu, teknoloji alanında yaptıkları
çalışmaları anlattı. İmamoğlu, “İEF'de
İstanbul'umuzla onur konuğu olarak misafir
edilmek bizim için çok değerli. Farklı kurum ve
kuruluşlarımıza temsil ediliyoruz. Standımıza
mutlaka bekliyoruz. Kentlerimiz çok önemli,
kentlerin kendi için geliştirdikleri iyi
uygulamaları deneyimleyince, insanların
mutluluklarından da mutluluk elde edince
başka şehirlerle de bunları paylaşmak çok
kıymetli. İstanbul ve İzmir gibi potansiyelleriyle
ülkemizin gelişiminde öncü şehirlerimizin
köklü mirasına sahip çıkmanın çok önemli
olduğunu düşünüyoruz” dedi. 

EBSO Başkanı Ender Yorgancılar da “Hem
İzmir’in hem de ülkemizin tarihine tanıklık
etmiş olan, Türkiye Cumhuriyeti’nin ilk fuarı
İEF sadece ülkemizin değil dünyanın en köklü
uluslararası ticari platformlarından bir
tanesidir. İzmir İktisat Kongresi’yle temelleri
atılan bu fuar, tarihimizde kültürümüz ve
geleceğimizle gurur duymamız gereken önemli
bir adımdır. Fuarımız 93 yıldır süregelen başarı
hikayesinin bir parçası ve birçok ihtisas fuarının
da öncüsü olmuştur. 

Bu yıl ana teması seçilen teknoloji her
anlamda geleceği şekillendirmeye devam
etmektedir” dedi.

AİLE FOTOĞRAF ÇEKİLDİ
Resepsiyon protokolün 93. İEF hatırası

olarak aile fotoğrafı çekilmesi ile son buldu.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ve İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu, resepsiyon sonrasında
Bornova Belediyesi’nin halk dansları ekibinin
horon gösterisine katılarak horon tepti.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, onur konuğu ilin İstanbul, temanın
“Teknoloji” olarak belirlendiği İzmir
Enternasyonal Fuarı’nın (İEF) 93’üncü açılışına
katılan İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu’nu ağırladı. Buluşma
kapsamında İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
iştiraki İzmir İnovasyon ve Teknoloji AŞ (İzmir
Teknoloji) ile İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin
iştiraki İstanbul Bilişim ve Akıllı Kent
Teknolojileri AŞ (İSBAK) arasında iş birliği
protokolü imzalandı. Büyükşehir Belediye
Başkanları Tugay ve İmamoğlu, karşılıklı know-
how (teknik bilgi birikimi) aktarımıyla tarafların
elindeki mevcut teknolojik ürünlerin
yaygınlaşmasına olanak sağlayacak protokol için

Kültürpark’taki İzmir Teknoloji standında
düzenlenen imza töreninde önemli mesajlar
verdi. Başkan Tugay, “Ekrem Başkan’ımız
Beylikdüzü Belediye Başkanlığı’ndan itibaren
hepimizin dikkatini çekti. Özellikle geçen dönem
İstanbul’da yaptığı çalışmalarla sadece

Türkiye’de değil dünyada takip eden herkesin
çok büyük takdirini kazanmış çok başarılı bir
belediye başkanı. Bilgisini paylaşmakta cömert
olduğunu geçen dönemde ben Karşıyaka
Belediye Başkanı iken bizzat yaşayarak gördüm.
Yaptığımız her şey halkımızın sorunlarına sahip

çıkmak, ülkemizi daha iyi bir ortama
kavuşturmak, insanlarımızın sorunlarını çözmek
için yapılan şeyler. Hayırlı olmasını diliyorum”
dedi.İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
İmamoğlu ise “İstanbul Büyükşehir Belediyesi
ile İzmir Büyükşehir Belediyesi arasında çok
yoğun bir bilgi ve deneyim paylaşımı yaşıyoruz.
Umuyorum bu dönemde hem İstanbul’umuza
hem İzmir’imize çok daha güçlü hizmetleri
sunduğumuz bir dönem olur. Bugün burada,
sadece iki şehrimiz için değil, aynı zamanda
Türkiye’nin teknoloji ve inovasyon iklimi
açısından da önemli bir adım atıyoruz. İzmir
Teknoloji ve İSBAK arasında imzalayacağımız bu
iş birliği protokolü, kentlerimiz arasında sadece
bugünü için değil, geleceği için de büyük anlam
taşımaktadır” ifadelerini kullandı. 

Çeşme 
ve imar KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

Ilıca Plajı ve Delikli Koy asıl adıyla
Güvercin Kayalıkları Koyu, haricinde
Ovacık sahilinde yer alan Gücücek Koyu
için de uzun soluklu mücadelemiz olmuş,
toplumun plaja duvar ören işletmeye karşı
birleşmesi ve kıyı kanunun savunmasında
önemli rolümüz olmuştu. Ne var ki,
Gücücek Koyu ve güney doğuya devam
eden Azmak bölgesi kıyılarını işgal etmiş
başka bir yapılaşma olan, yaklaşık 13
sitenin toplamda 1500’den fazla hanesi ile
yaratılmış imar kirliliği olduğuydu. 

Alan Turizm Gelişim bölgeleri haritaları
içinde koruma kanunlarına tabi imarsız
alandı ve burada 1991 de başlayan, turistik
tesis imarından faydalanarak kurulmuş
yazlık siteler inşa edilmişti. Yolu
kanalizasyonu suyu ve küçük ölçekli imar
planları bulunmayan üst planlarda Turizm
Geliştirme bölgesi, yani alt planlar
tamamlandıktan sonra yalnızca turistik
tesis imarı verilebilecek bölge üzerinde inşa
edilmişlerdi. 

2018 ocak ayında yürürlüğe konan 3194
sayılı İmar Kanunun Geçici 16. Maddesi ile
imar barışından faydalanılarak evlere yapı
kayıt belgesi alındı ise de bu durum üst
plana göre turistik tesis olarak imal edilmiş
olmaları ve yıllar yılı böyle kullanılmış
oldukları gerçeğini değiştirmeyecekti.
İlçede o kadar çok site bu şekil ile
tanımlıydı ki, adliye aslında pek fazla
bilinmeyen dava dosyaları ile dolup
taşıyordu. 

1974 yılında yapılan ilk turistik tesis
imarlı siteler, Ilıca Paşalimanı Dalyan
kıyıları boyunca inşa edilmiş, hiç kimsenin
ses çıkarmadığı üzere Çeşme yarımadanın
tamamını virüs gibi sarmıştı. Konuyu 2014
yılında, derneğimiz kuruluşu çalışmaları
sırasında, Tekke koyunda yapılan inşaatlar
hakkında suç duyurusunda
bulunduğumuzda öğrendik. Orası da
turistik tesis olarak ruhsat almış ve inşa
edilmişti. Adliyede tanıştığımız bir
vatandaş, çok ilginç, bizler bu konu
yüzünden Paşalimanı’nda, 20 yıldır davalık
durumdayız, demişti. 

Turistik tesis ruhsatı bulunan site için,
kat irtifakı kurulamaz, numarataj
verilemez, bağımsız birim oluşturulamaz,
yönetim planı kurulamaz bu nedenle ayrı
branşmanlar, su elektrik saatleri
kullanılamaz ve site yöneticisi tayin
edilemez olduğu hakkında konunun
hukuki ayrıntılarına vakıf olduk. Turizm
imarlı alanda, turistik tesis ruhsatı alınarak
yapılmış yapı, başka bir amaç için
kullanılamaz, cins değişikliğine
gidilemezdi. 

Basit bir tanımmış gibi gözüken olayın
ardında pek çok illegal uygulama birlikte
yürütülmüş, bu macera yıllar yılı devam
etmiş, günümüzde de devam ettirilmekte
olduğu anlaşılmaktadır. Konunun illegal
işler boyutuna, orada hisse ile mülk edinen
her vatandaş da müdahil olmuş
bulunuyordu ki, bu çok ciddi bir sayıda,
tahminen yüz bin üzeri malikin, illegal
yapılanma tarafında taraf olması, yani
bilerek veya bilmeyerek suç işlemesi
anlamına geliyordu. 

Böylesi bir sitede, Çeşme’de, Boyalık
Sahilinde, Azmak’ta, Dalyan’da, denize
neredeyse sıfır, hatta bazıları denizin içinde
çok ucuza yazlık ev sahip olacağız diyerek
bu mülk sahibi olan herkes, Çeşme
coğrafyasının katledilmesinde de taraf
olmuş, ayrıca, bugünün devam eden lüks
rezidans bloklarının teşvikini sağlayan
mümessilleri olmuşlardır. Yerel yönetimin,
turizm doğrultusunda üst planlara uygun
düzenlemediği ve de korumadığı coğrafya,
toplum tarafından da yağma alanına
çevrilmiş, yazlık konutlardan oluşan siteler,
yalnızca yaz aylarında kullanılıp tüm yıl
terk edilen beton çöplüğüne dönmüş, bu
durum halk ve yerel yönetim el birliği ile
gelenek haline getirilmişti. 
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93. İzmir Enternasyonal Fuarı (İEF) resepsiyonunda konuşan Başkan Tugay,
İzmir Fuarı'nı eski günlerine döndürmek için üzerimize düşeni yapacağız” dedi
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İzmirli kitap dostlarının öğrencilerin
büyük bir heyecanla ve özlemle bekledikleri
İzmir Atatürk İl Halk Kütüphanesi, Ekim
ayının ilk haftası kapılarını açmaya
hazırlanıyor. Yapım çalışmalarının
tamamlandığı, kitap raflarının yerleştirildiği,
çocuk bölümündeki duvarların neşeli
resimlerle renklendiği kütüphanede
kitapların taşınma işlemi Eylül ayında
tamamlanacak. Kütüphanenin 1 Ekim 2024
günü Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet
Ersoy'un katılımıyla hizmete girmesi
bekleniyor.

ALTI YILLIK HASRET BİTİYOR
Atatürk İl Halk Kütüphanesi Mithatpaşa

Caddesi'nde dönemin koşullarına göre inşa
edilmiş. 1973 yılında Kültür ve Turizm
Bakanlığı'na bağlanarak modern anlamda
kütüphane hizmeti vermeye başlamış.
Depreme dayanıklı olmadığı gerekçisiyle
2018 yılında yerine yenisi yapılmak üzere
yıkılan kütüphane, hizmetini altı yıldır Konak
ilçesinde Akdeniz Mahallesi Vali Kazım
Caddesi'ndeki yerinde sürdürüyor. 

İzmir İl Halk Kütüphanesi Müdürü Veli
Caner ile büyük taşınma öncesi ziyaret
ettiğim kütüphaneye ilişkin izlenimlerimi
paylaşmak istedim. 

4 bin 721 metrekare alan üzerine
planlanan ve üç katlı olarak tasarlanan
kütüphane son derece ferah ve aydınlık.
Kültür ve Turizm Bakanlığı'nca 29/05/2018
tarihinde yatırım programına alınan, kat
yüksekliğinin 9,80 metreden 15,5 metreye
çıkartılarak bir kat daha kazanılan
kütüphanenin, İzmir'in ihtiyacı olan şehir
kütüphanesi işlevini görmesi de planlanmış.

Atatürk İl Halk Kütüphanesi Müdürü Veli
Caner, "İzmir'in şehir kütüphanesi ihtiyacını
bu kütüphane en az 30 yıl daha karşılar.

Binanın kat yüksekliğinin 9 metreden 15,5
metreye çıkartılması bize bir kat daha
kazandırdı. Ama İzmir için burası da bir süre
sonra yetmeyecek elbette" diyor. Caner, 70
bin kitabın yer alacağı kütüphanede 30
personelin 400 okuyucuya hizmet vereceğini
belirtiyor. 

SIĞINAK DA VAR
Etkileşimli kütüphane mantığıyla hizmet

verecek kütüphanenin bodrum katında
tuvaletlerin de yer aldığı bir sığınak yer
alıyor. Bu katta 80 kişilik bir konferans
salonu, hobi odaları, langırt ve satranç için
oyun odaları, yeni nesil üretim atölyesi
olarak da bilinen maker atölyesi, mescit,
engelli tuvaleti bulunuyor.  

BEBEK VE ÇOCUK KÜTÜPHANESİ
Güvenlikle girilen kütüphanenin ilk

katında çocuk ve bebek kütüphanesi
bulunuyor. Veli Caner, "Çocuk
bölümümüzün kapasitesi 50 olarak
belirlendi. Bebek kütüphanesi bölümünde
anneler bebekleriyle gelip, onlara kitap
okuyabilecek. Anneler için emzirme odası,
bebek bakım odası da tasarlandı. Ayrıca
burada bir çocuk gelişim uzmanı da hizmet
verecek" diyor.

Kütüphanenin ilk katında bir kafeterya da
bulunurken okurların kendi kitabıyla gelip
sakin bir ortamda okuyacağı bölümler de
ayrılmış. Kütüphanenin pek çok yerine ise
okurun doğrudan ödünç kitap alabileceği,
okuduğu kitabı da teslim edebileceği
teknolojik platformlar yerleştirilmiş.

ENGELLİ DOSTU 
Girişinden başlayarak engelli dostu olarak

tasarlanmış Atatürk İl Halk Kütüphanesi.
Görme engeliler bölümü de ilk katta yer

almış. Bu katta iki izolasyonlu seslendirme
odası ayrılmış. Milli Kütüphane ile entegre
olduklarını belirten Veli Caner,
"Kütüphanemizde 1150 adet Braille
alfabesiyle hazırlanmış kabartma kitabımız
okurla buluşacak. Biz aynı zamanda
okurlarımıza Braille alfabesiyle kitap
hizmeti veren bir kütüphaneyiz. Bunun için
ayrı bir personelimiz bulunuyor" diyor. 

Atatürk İl Halk Kütüphanesi'nin şu an
geçici olarak hizmet veren binasında görme
engelliler için ayrılan bölümün buradan
daha büyük olduğunu anımsıyorum. Veli
Caner bu saptamama katılıyor ve şunları
söylüyor: 

"Haklısınız, görme engelli okurlarımız için
burada ayrılan alan 52 metrekarelik bir
alan. Oysa geçici binamızda şu anda 200
metrekarelik bir yerde hizmet veriyoruz.
Dediğiniz gibi burası biraz küçük ancak
zaman içinde işlev değişiklikleri yapılarak
alanımızı daha da genişleteceğimizi
düşünüyoruz. Bizim aynı zamanda 500'ün
üzerinde gönüllü okuyucumuz da var. Görme
engelli bir birey kütüphanemize geldiğinde,
o gönüllü okurlarımıza erişiyoruz. Onlar da
kütüphanemize gelerek canlı okuma
gerçekleştiriyor. Bu nedenle bu alanı
genişletmemiz gerekecek."

Kütüphane içinde derleme bölümü,
Atatürk kitaplığı, grup çalışma odaları
bulunduğuna da değinen Veli Caner, modern
bir yapı olarak tasarlanan kütüphanede çok
sayıda etkinlik de planladıklarını belirtiyor.
"Kütüphanemiz etkileşimli kütüphane
olduğu için burada yazar imza günleri,
konferanslar, ebru atölyeleri gibi etkinlikler
düzenlemeyi hedefliyoruz. İzmirlilerin
özlediği Atatürk İl Halk Kütüphanesi için
düşündüğümüz keyifli etkinlikler bu uzun
ayrılığa değecek diye düşünüyorum" diyor.

Yaşamının 32 yılını
kütüphaneci olarak sürdüren
İzmir Atatürk İl Halk
Kütüphanesi Müdürü Veli
Caner, Ankara Üniversitesi Dil
ve Tarih Coğrafya Fakültesi
Kütüphanecilik Bölümü'nden
mezun. Bartın, Denizli
Acıpayam, Malatya ve İzmir'de
görev yapan Caner, meslek
yaşamına ilişkin şunları
söylüyor:

"İlk görev yerim Bartın'da
da ilk il halk kütüphanesini
açmak bana kısmet olmuştu.
İzmir'de Atatürk İl Halk
Kütüphanesi'nin açılışına
tanıklık etmek benim görev
yaşamımdaki önemli anlardan
biri olacak" diyor. Gittiği tüm
ülkelerde mutlaka kütüphane
ziyaretleri yaptığını dile
getiren Caner, "Artık tüm
dünyada kütüphanecilik
hizmetleri değişiyor,
dijitalleşiyor. Etkileşimli
kütüphanecilik öne çıkıyor.
Kütüphane sadece kitap
okunan bir yer değil aynı
zamanda sosyalleşilen bir
mekan olarak kullanılıyor. Bu
kütüphanenin en önemli yanı
tamamen bir kütüphane olarak
tasarlanmış, modern bir bina
olması, engelli dostu olması.
İzmirliler kadar bizler de yeni
kütüphanemizde hizmet
vermeyi sabırsızlıkla
bekliyoruz."

Veli Caner ile kütüphane
yapısının kapısında
vedalaşırken genç bir kadın,
"Kütüphane ne zaman açılacak
acaba? Oğlumla buradan her
geçişimde bana soruyor,
merakla bekliyoruz" diye
sesleniyor. Caner, "Ekim'de"
deyince, "Oh, az kalmış"
diyerek sevinçle ayrılıyor
yanımızdan. 

Hacı Şakir Eczacıbaşı
Ortaokulu'nda ve İzmir Kız
Lisesi'nde okuduğum
öğrencilik yıllarımda sıkça
yararlandığım, ödünç kitap
servisi kartımın hala durduğu
Atatürk İl Halk Kütüphanesi
inanıyorum ki İzmirli okurların
kısa sürede göz bebeği olacak.
Yeni öğretim yılında öğrenciler
hep araştırma yapabilecek
hem de ders çalışabilecek bir
mekana daha kavuşabilecek.

Yıkılan bina

Burada görev almak 

BÜYÜK GURUR

Yapımına başlangıcı

Saadet Erciyas - Veli Caner

ÖZELÖZEL
HABERHABER

SAADET
ERCİYAS
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İhracatçı şirketlerin uluslararası rekabette zorlandıklarını belirten tekstil ve hazır
giyim sektörünün temsilcileri, bu süreçten çıkmak için yeni bir nefes bekliyor

Hazır giyim sektörünün ağırlıkta
üretim yaptığı Buca Ege Organize
Sanayi Bölgesi (BEGOS) Yönetim
Kurulu Başkanı Toygar Narbay,
Türkiye’ninkilogram başına ihracat
değeri 1.60dolar olmasına rağmen
hazır giyim endüstrisininkilogram
başına 15.3dolar ihracat değerine
sahip olduğunu söyledi.
İhracatçıların Eximbank kanalıyla
referans faizin yarısı maliyetleuygun
ve yeterli finansmana erişiminin
bilançodaki faiz yükünü önemli
ölçüde azaltacağını ve nakit akışı
rahatlatacağını belirten Narbay,
“Döviz dönüşüm desteğinin yüzde
2’den yüzde 7’ye çıkarılması
ihracatçılara maliyet bazlı destek
yaratacak ve nefes aldıracaktır.
İşletme verimliklerinin

attırılması,tüm proseslerde
yalınlaşma, yeşil dönüşüm,
dijitalleşme ve katma değerli üretim
için Ar-Ge, tasarım ve markalaşma
da  işletmelerin kendi içlerinde
odaklanmaları gereken süreçler
olmalı” diye konuştu. 

Ege Giyim Sanayicileri Derneği
(EGSD) Yönetim Kurulu Başkanı
Hayati Ertuğrul da
“Maliyetlerimizin yüzde 50’si
hammaddeden oluşurken, yüzde 40’ı

işçilik ve genel giderler dediğimiz
enflasyona bağlı unsurlardan
oluşuyor. Sadece iç piyasaya çalışan
sektörler enflasyon oranını kolayca
fiyata yansıtabiliyorlar. Tek
sorunları sıkı para politikası ile
düşen talep olabilir. Ancak ihracatçı
bu enflasyon oranını fiyata yansıtıp
bunu Dolara, Euro’ya çevirdiğinde
verdiği yeni fiyat, uluslararası
pazarlardaki tüm fiyatlardan pahalı
hale geliyor. Haliyle pazar kaybı

yaşıyoruz. Fiyatı yansıtmadığında
maliyeti karşılayamıyorsunuz,
artırdığınızda alıcı bulamıyorsunuz.
İhracat bu ülkenin en önemli
kaynağıdır. Cari açığın büyümesini
istemiyorsanız, işsizlik sorunu
yaşanmasın istiyorsanız bu sorunu
çözmek zorundayız. Bu kur
enflasyon dengesi sağlanmazsa
sorunlar daha da büyüyecek”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Yelken
sporunu desteklemek, rüzgar ve
su sporları alanlarının tanıtımı,
ülkemiz ve dünya yelkencilerinin
dikkatini çekerek Foça sularında
şampiyonaların düzenlenmesini
sağlamak ve bölge turizmine
katkı amaçlı olarak MW
Phokaia Beach Resort ana
sponsorluğunda düzenlenen
Yelken Şenliği 28 – 29 Eylül

2024 tarihlerinde
gerçekleştirilecek.
Çeşitli sınıflarda
toplam 40 yat,
Foça, Urla,

Çeşme ve
Çandarlı’dan yola

çıkarak 28 Eylül 2024
Cumartesi günü 13.00’te

Karaburun’nda toplanacak.
Kaymakam Mehmet Türköz,
şenliğin Foça ve İzmir’in
tanıtımına büyük katkı
yapacağını ve bölge turizmine
olumlu etkileri olacağını söyledi.
Belediye Başkan Yardımcısı
Yasin Tercanlıoğluda ilçe
turizmine katkı yapacak her
türlü etkinliğe destek
verdiklerini belirtti.  

ETİK Yönetim Kurulu üyesi

ve MW Phoakai Beach Resort
Genel Müdürü Bilge Durdu
İşler de Foça ve İzmir
Körfezi’nde son yıllarda
düzenlenen en büyük yelken
etkinliğinin yarış değil görselliği
yüksek bir şenlik havasında
yapılacağını, etkinlikte ilk gelen
teknenin “karayı çok seven”, son
gelen teknenin “denizi çok
seven” olarak esprili
tanımlamalarla
ödüllendirileceğine vurgu yaptı.
Organizasyon Komitesi Üyesi,
Yenifoça Rüzgar Sörfü ve
Yelken Kulübü Başkanı Nadir
Nizam da önümüzdeki yıllarda
hedeflerinin Dünya
Şampiyonası’nı Foça’da yapmak
olduğunu söyledi. 
(Haber Merkezi)

Turizmin geleceği için
GÜÇ BİRLİĞİ YAPTILAR

Akhisar Ticaret ve Sanayi Odası
(ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Sami
Karaoğlan, son dönemde artan gıda
fiyatları ve tarlada kalan ürünler
karşısında tek çözümün tarımsal
reform olduğunu vurguladı.Tarım
sektörünün sürdürülebilirliği ve
verimliliği için acil reformlara ihtiyaç
olduğunu belirten ATSO  Başkanı Sami
Karaoğlan, yanlış uygulamalar ve
eksik politikalar nedeniyle tarım ve
tarıma dayalı sanayi sektöründe ciddi
sıkıntılar yaşandığını ifade etti.
Karaoğlan, “Tarım, geleceğimizdir.
Ancak bu geleceği, gıda arzını
karşılayacak, sanayicimizin
büyümesini sağlayacak doğru ve
gerçekçi politikaları bugünden hayata
geçirerek inşa edebiliriz” dedi.
Karaoğlan, zaman zaman tarım
ürünlerinde uygulanan ihracat yasak
ve kısıtlamalarının sanayicinin stok
artışına bağlı gelir kaybı ile en
önemlisi müşteri kaybına yol açtığını
belirtti. (Haber Merkezi)

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, vergide
adaleti güçlendirmek için adımlar atmaya
devam ettiklerini, her bir vergi dairesine 5
milyon lira ve üzerinde vergi borcu ve cezası
bulunan mükelleflerin isimlerini kamuoyu ile
paylaşacaklarını belirtti.Borçlu olanlara
ilişkin listelerde, 31 Aralık 2023 tarihi
itibarıyla vadesi geldiği halde 30 Eylül 2024
tarihi itibarıyla ödenmemiş bulunan vergi ve
cezaların yer alacağını belirten Şimşek,
"Açıklayacağımız 'vergi yüzsüzü' listelerinde
isminin yer almasını istemeyen mükellefler
için eylül sonuna kadar zaman tanıyoruz"
uyarılarında bulundu.(AA)
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Otomotiv Sanayii Derneği, Avrupa Birliği
düzenlemelerine uyum ve Türk otomotiv
sanayisinin ihracat rekabetçiliğinin
sürdürülebilirliği için çalışmalara devam
ediyor.Kamu, ana ve tedarik sanayii
temsilcileri, sivil toplum kuruluşları
temsilcileri ve çeşitli üniversitelerden
akademisyenlerin katılımıyla
gerçekleştirilen etkinlikte, otomotiv
sanayisinin sürdürülebilirlik standartlarını
yükseltme, çevresel etkileri azaltma ve
yeşil dönüşüm sürecini hızlandırma
çalışmaları hakkında detaylı 
paylaşımlarda bulunuldu. (AA)

Tarım arazileri
re’sen kiraya
verilebilecek-2

Öncelikle, “Arazi Tespit Komisyonu”
oluşturulacaktır. Bu komisyon,
işlenmeyen tarım arazilerini tespit
edecektir. “Arazi Kiralama
Komisyonu” ise 5403 sayılı Toprak
Koruma ve Arazi Kullanımı
Kanunu’nun 8/K maddesi
hükümlerince Bakanlıkça kiraya
verilecek tarım arazilerinin rayiç kira
bedelini tespit etmek ve kiralama
işlemlerini gerçekleştirmek amacıyla
oluşturulan komisyondur
Kiraya verilecek arazilerin tespiti
amacıyla oluşturulacak Arazi Tespit
Komisyonu’nda; il müdürlüğünde il
müdür yardımcısı veya şube müdürü,
ilçe müdürlüğünde ilçe müdürü
başkanlığında toplanır. Komisyon,
başkan dahil toplam beş asil iki yedek
üyeden oluşacaktır.Komisyon
üyelerinden en az üçü il/ilçe müdürlüğü
teknik personeli veya ilgili kamu kurum
ve kuruluş personelinden olmak üzere
diğer üyeler muhtarlardan
seçilebilecektir.Komisyon
görevlendirmeleri mülki amirin veya
yetkili kıldığı kişinin onayı ile
gerçekleştirecektir.Arazi Tespit
Komisyonu en az üç aylık dönemlerde
üye tam sayısının salt çoğunluğu ile
toplanacak ve üye tam sayısının salt
çoğunluğu ile karar alacaktır.
Komisyon üyeleri kendilerine, eşlerine
veya birinci derece kan ve kayın
hısımlarına ait tarım arazileri ile ilgili
yapılan itirazın incelenmesinde görev
alamaz. Asil üyenin katılamadığı
toplantılara yedek üye katılacaktır.
Herhangi bir nedenle komisyondaki
görevinden ayrılan üyenin yerine aynı
usule göre yeni üye belirlenecektir.
Arazi Tespit Komisyonu; kadastro
parsel verileri, uydu görüntüleri, coğrafi
bilgi sistemleri, diğer kamu
kurumlarından elde edilecek veriler
üzerinden yapılacak çalışmalar ve
yerinde gerçekleştirilecek arazi
kontrolleri ile işlenmeyen tarım
arazilerini tespit edecektir ve
çalışmalara altlık oluşturacak veriler
Bakanlıkça sağlanacaktır.İşlenmeyen
tarım arazilerinin tespitinde, içinde
bulunulan yılın 1 Eylül tarihi ile
bölgelere göre değişen hasat dönemi
dikkate alınarak en geç takip eden yılın
31 Ağustos tarihine kadar olan süre
dikkate alınacaktır.Tespiti yapılan
işlenmeyen tarım arazileri Bakanlık
kayıt sistemleri ile karşılaştırılarak
kontrol edilecek,  Komisyonu kontrolü
sürecinin tamamlanmasından sonra,
ekonomik bütünlüğü sağlayan parseller
ve ekonomik bütünlük kapsamı dışında
kalıp Arazi Tespit Komisyonu’nca
ekonomik tarımsal üretim yapılacağı
değerlendirilen parseller
belirlenecektir.Bu çalışmalar sonrası,
cari kiralama sezonu için kiralanacak
arazileri içeren, ilk yıl işlenmeyen ve üst
üste iki yıl işlenmeyen tarım arazileri
için listeler oluşturulacaktır.Kiralama
sezonu içerisinde, kiralanan tarım
arazilerinin maliklerinden herhangi biri
tarafından bir sonraki sezonda üretim
yapacağına dair bir başvuru
yapılmaması durumunda bu araziler üst
üste iki yıl işlenmeyen tarım arazileri
listesine eklenecektir.İşlenmeyen tarım
arazileri listesi il/ilçe müdürlükleri
tarafından beş gün süre ile mahallinde,
elektronik ortamda ve il müdürlüğü
internet sitesinde ilan edilecektir. Arazi
malikleri ve diğer ilgililer, listeler ile
ilgili itirazlarını ilan süresi içerisinde
Arazi Tespit Komisyonuna
yapabilecekler ve Komisyon da bu
itirazları üç gün içinde karara
bağlayacaktır. İtirazların
değerlendirilmesi sonucu oluşturulan
nihai liste mülki amirin veya yetkili
kıldığı kişinin onayı ile kesinleşecektir.
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‘KUR BASKISI YAŞAYAN 
ihracatçıya destek şart’

Hayati
Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Hayati

Ertuğrul
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay
Toygar
Narbay

‘Tarımsal üretimde 
reform kaçınılmaz’
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Anaokulu, ilkokul 1 ve 5.
Sınıflar için bugün ders zili
çalıyor. Okula başlama
sürecinde çocukların endişe ve
stres içinde olabileceğini
belirten uzmanlar, bu
durumun ayrılık korkusu ve
yeni bir ortama uyum sağlama
konusundaki
belirsizliklerinden
kaynaklandığını söyledi.
Araştırmalara göre, özellikle

okul öncesi dönemde ve
birinci sınıfa başlama
aşamasında bu kaygının
belirgin şekilde arttığını
aktaran uzman klinik psikolog
İnci Nur Ülkü, çocukların
yaşına, kişilik özelliklerine ve
ailevi koşullarına bağlı olarak
bu kaygının şiddetinin
değişebildiğini söyledi ve her
çocuğun kaygıyı deneyimleme
sürecinin farklı olduğunu

vurguladı. Çocukların kaygıyla
baş etmelerine yardımcı olmak
için öncelikle çocuğu okul
ortamı hakkında
bilgilendirmek ve okul öncesi
ziyaretler yapmak gerektiğini
aktaran Ülkü, “Okulun nasıl
bir yer olduğunu,
öğretmenlerle tanışma
fırsatlarını ve sınıf
arkadaşlarıyla nasıl
etkileşimler kurulabileceğini
anlatın” dedi. Ülkü, “Günlük
rutinler oluşturmak,
çocukların güven duygusunu
artırır. Sabah kalkış, okul
öncesi hazırlıklar ve akşam
yatma saatleri gibi düzenli
aktiviteler, çocuğun kendini
güvende hissetmesine yardımcı
olabilir. Çocuğunuzun
kaygılarını ve duygularını
açıkça ifade etmesine olanak
tanıyın. Onları dinleyin,
duygularını ciddiye alın ve
endişelerinin geçici olduğunu
anlatın” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Okul kantinlerinden satılan ürünlerin
öğrenciler için sağlıklı olmayabileceği belirten
Prof. Dr. Tevfik Özlü, "Okul kantinleri konusu çok
önemli. Çünkü buralardan alışveriş yapan
öğrencilerimiz, çocuklarımız erişkinlerdeki gibi
haklarını koruyabilecek ve sağlıklı tercihler
yapma konusunda yeterli doğru kararlar
veremeyecek durumda olabiliyor. Çocuklarımız
okul kantinlerinden bazen hastalık satın alabilir.
Bunun için satılan ürünlerin sağlıklı ürünler
olduğundan emin olmamız gerekiyor. Öncelikle
tüm ürünlerin uygun şartlarda saklanması,
taşınması, son kullanma tarihlerinin geçmemiş
olması önemli" dedi. (İHA)

“KANTİNLERDEN
hastalık bulaşabilir!”

Taze sebze ve meyveleri kış boyunca tüketmek için
konserve ve turşular yapmaya başlayan vatandaşlara
uyarılarda bulunan Çankırı İl Sağlık Müdürü Dr.
Hüseyin Sarıkaya, gıdaların, uygun sürede ve
sıcaklıkta pişirilmeden konservelenmesinin ölümle
sonuçlanabileceğini belirtti. Dr. Sarıkaya, besinlerin
türlerine göre, belirli sürede uygun ısıl işleme tabii
tutulması gerektiğini söyledi. Paslı ya da
paslanabilecek malzemelerden yapılmış kapaklarda
mikrop üreme özelliğinin yüksek olduğunu kaydeden
Dr. Sarıkaya, cam kavanozların 15-20 dakika
kaynatılarak sterilize edilmesi gerektiğini ve
kapakların her konserve yapımında yenilenmesi
gerektiğini söyledi. (İHA)

Yanlış hazırlamak
ölüme götürebilir!

Okula başlama kaygısı 
normal ancak dikkat!

Aşılar hem çocukları hem 
toplum sağlığını koruyor!
Çocuk hastalıklarına karşı yapılan aşılamaların toplum sağlığı açısından da önemine 
dikkati çeken Dr. Açıkgözoğlu, sağlıklı nesiller için vazgeçilmez olduğunu vurguladı

Bebeklerin doğumdan önce
anneden gelen antikorlarla ve
doğum sonrasında anne sütü
sayesinde birçok hastalığa karşı
korunduğunu belirten Acıbadem
Kent Hastanesi Çocuk Sağlığı ve
Hastalıkları Uzmanı Dr. Aysel
Açıkgözoğlu, 

“Bebeklerin ve çocukların
belli başlı hastalıklara karşı
bağışıklık elde edebilmesi için
Sağlık Bakanlığı her yıl bir aşı
takvimi yayınlar. Anne babalar
bu takviminde yer alan aşıların
yapılmasını sağladıklarında
çocuklarını hayati risk
yaratabilecek kadar önemli pek
çok bulaşıcı hastalıktan korumuş

olurlar. Ülkemizde, çocukluk
döneminde 13 hastalığa karşı
rutin aşı yapılıyor. Bunlar;
tetonoz, çocuk felci, kızamık,
kızamıkçık, kabakulak, suçiçeği,
difteri, boğmaca, hepatit a,
hepatit b, h. infilenzae tip b,
tüberküloz (verem) ve
pnömokoktur. Aşılar sayesinde
günümüzde tüm dünyada olduğu
gibi ülkemizde de çocuklarda
görülen verem, difteri, tetanoz,
boğmaca, hepatit, çocuk felci
gibi birçok ciddi hastalık
önlenebilmektedir. Aşı
konusunda ebeveynlerin bilinçli
ve farkındalıklarının yüksek
olması bu anlamda büyük önem

taşımaktadır. Ülkemizde Sağlık
Bakanlığı tarafından tüm
çocuklara ücretsiz yapılan
aşıların yanı sıra ebeveynlerin
tercihine bırakılan özel aşılar da
bulunmaktadır. Aşıların hem
bebeklerin bağışıklık
kazanmasına hem de
hastalıklardan korunmasına
yardımcı olduğu unutulmamalı,
özel aşılar da ihmal
edilmemelidir” dedi.

Tıbbi araştırmalar sayesinde
sayesinde her geçen gün çeşitli
bulaşıcı hastalıklara karşı yeni
aşılar geliştirildiğini belirten
Uzm. Dr. Açıkgözoğlu, “Henüz
aşılama programına dahil

olmayan aşılar var. Bunlardan
biri rotavirus (ishal) aşısı. Rota
virüsü, özellikle küçük
çocuklarda ishal ile kendini belli
eden ve hastaneye yatışa yol açan
bir hastalık. Diğeri menenjit
hastalığına karşı uygulanan
meningokok aşısı. Menenjit çok
iyi tedavi koşulları sağlansa bile
kalıcı sakatlık ve ölüm riski olan
bir hastalık. Human Papilloma
Virus (HPV) aşısı ise HPV
enfeksiyonunun neden olduğu
genital siğillerden ve hatta ileride
oluşabilecek rahim ağzı ve penis
kanserlerinden korunmada
önemli bir faktör” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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5 yanlış

Sonbahar mevsimini karşıladık. Bazı
kişilerin yazın gezmenin ve yemenin
dozunu kaçırarak yaz mevsimini kilo alarak
sonlandırabiliyor ve sonbaharın gelmesiyle
de kilo verme telaşına düşüyor. Bu ortaya
çıkan hafifleme isteği beraberinde hızlı kilo
kaybı ve bazı doğru olmayan yöntemleri de
doğurabiliyor. 

Bu yöntemler kişileri sağlıklarından
edebiliyor, vücutlarını yorabiliyor ve tekrar
tekrar kilo alıp veren vücut bir yerden
sonra kitlenmiş hale gelebiliyor bu vücudun
ise yine iyi çalışmasını kısa sürede
beklemek vücuda ve metabolizmaya
haksızlık olabiliyor. İşte bu nedenle doğru
yöntemlerle, sağlıkla kilo vermek  ve
verilen kiloyu korumak çok önemlidir. Bu
dönemlerde bazı kişiler kulaktan dolma
bilgilerle doğru zannederek bazı diyet
hataları da yapabiliyor. 

İşte bunlardan 5 tanesi 
‘Ekmek yememeliyim’
Ekmekten değil yanlış karbonhidrattan

kaçabilirsiniz çünkü doğru olmayan
karbonhidrat kaynağı kan şekerinizi
dalgalandıracaktır. Uzun dönemde de hem
sindirim sorunlarına hem de kilo almanıza
neden olacaktır. Bu nedenle tükettiğiniz
ekmeğin mutlaka karabuğday, karakılçık,
siyez, çavdar, tam tahıl unları gibi doğru
unlardan yapıldığına emin olmalısınız. 

‘Aç kalmalıyım’
Uzun süre açlık yani sindirim

sisteminizin dinlendirilmesi ve bağışıklık
sisteminizin daha randımanlı çalışmasına
izin vermeniz istediğimiz bir şey olabilir
ancak bu durum sizi zorluyor,
hipoglisemiye sebep oluyorsa, herhangi bir
ilaç kullanıyor ya da bir hastalığınız varsa
doğru bir yöntem olmayabilir. Bu nedenle
mutlaka kendi uzmanınıza danışmalısınız.
Aksi takdirde ne kilo verebilir ne de sağlıklı
olabilirsiniz.. 

‘Sınırsız meyve-sebze yiyebilirim’
Meyve ve sebzeler lif kaynaklarıdır ve

sağlığımız için oldukça faydalıdır.
Özellikle sebzeler doygunluk sağlarken
meyvelerde tatlı ihtiyacınızı kontrol
etmeniz de işinize yarıyor olabilir.
Sebzeleri dilediğiniz gibi kızartma
olmadığı ve yağına dikkat ettiğiniz sürece
kullanabilirsiniz. Ancak meyvelerde
durum tam olarak böyle değildir. Fruktoz
denilen meyve şekeri olduğu için
özellikle de yaz meyvelerinin de hala bol
bol tezgahlarda olduğu bu dönemde
mutlaka kontrollü tüketilmesinde fayda
vardır. 2-3 tane kırmızı eriğin, 4 tane taze
kayısının, 3 üçgen karpuzun, 1 ince ay
dilimi kavunun 1 porsiyon meyve
olduğunu unutmamalısınız. 

‘Çok fazla protein almalıyım’
Proteinler yapılanma ve metabolizmanın

iyi çalışması için önemli besin ögeleridir
ancak kontrolsüzce ve yüksek miktarda
tüketilmesi doğru değildir. Çünkü bu
şekilde tüketilmesi de kalp ve böbrek
hastalıklarına sebep olabilir. Bu nedenle
olması gereken her besin ögesinden yeterli
ve dengeli bir şekilde alarak beslenmektir.
Bazı dönemlerde tabii ki protein miktarı
artabilir ancak sonrasında dengelemekte
fayda vardır. 

‘Terlersem kilo veririm’
Ter ile yağ kaybedilmediği için bizim için

de yağ kaybı önemli olduğu için terlemeniz
su attığınızı göstermekten başka işe
yaramaz. Bu nedenle özellikle ter attığınız
günler su ve maden suyu tüketmeye özen
göstermelisiniz.  Yağ yakımı içinse
baharatlardan, bitki çaylarından,
beslenmenizde yapacağınız
değişikliklerden ve spordan destek
alabilirsiniz. 

Uzman Diyetisyen Deniz Zünbülcan

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com

Aysel 
Açıkgözoğlu
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KAF KAF’TA
imzalar atılıyor
TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta 7 Eylül
Cumartesi akşamı Kırşehir FSK'yla
oynayacağı sezonun ilk maçına
hazırlanan Karşıyaka, transferde daha
önce anlaştığı Batman Petrolspor'dan
ayrılan 33 yaşındaki sol bek Gökhan
Meral ve Esenler Erokspor'dan
serbest kalan 38 yaşındaki stoper
Onur Akbay'la sözleşme imzalayacak.
Kariyerlerinde birçok şampiyonluk
bulunup takımlarında geçen sezon da
üst lige çıkma sevinci yaşayan iki
tecrübeli futbolcudan Gökhan, Kaf-
Kaf'la antrenmanlara şimdiden
başladı. Onur da bu hafta Kırşehir
maçı öncesi takıma katılacak.
Karşıyaka, transferde hafta içinde
kanatları da takviye edecek. Yönetim,
Teknik Direktör Mustafa Reşit
Akçay'ın Gökhan gibi geçen sezon
Batman'da şampiyonluk yaşayan
kadrodan bir genç futbolcusu ve 1'inci
Lig'den önemli bir kanat oyuncusunun
daha transferini bitirecek. (DHA)

Bodrum FK'da
moraller bozuk
SÜPER Lig'in 4'üncü haftasında
deplasmanda Göztepe'ye 2-0
kaybeden Bodrum Futbol Kulübü, milli
maç arasına moralsiz girdi. İlk 4
haftada yalnız Konyaspor'u evinde 3-1
yenen yeşil-beyazlılar, Gaziantep FK,
Eyüpspor (D) ve Göztepe (D)
müsabakalarını kaybedip 3 puanda
kaldı. Teknik Direktör İsmet Taşdemir
kötü bir futbol oynadıklarını belirtti.
Maçta ikinci yarıda oyunu
dengelediklerini ancak golü
bulamadıklarını ifade eden deneyimli
çalıştırıcı, "Çok uzun süredir böyle
kötü oynadığımızı hatırlamıyorum.
Buradaki oyunu bu şekilde
nitelendiriyorum. Bize yakışmıyor.
Çalıştığımız hiçbir şeyi yapamadığımız
bir maç oldu” dedi. (DHA)

MİLLİ araya 6 puanla namağlup
bir şekilde giren sarı-kırmızılılar, 2
sene sonra döndüğü devler
arenasında taraftarını mutlu etti.
Göztepe, Süper Lig'de son
galibiyetini 2021-2022 sezonunda
deplasmanda Başakşehir'e karşı 2-
1'lik sonuçla aldı. 19 Ocak 2022'de
Süper Lig'de son kez kazanan
Göztepe, büyük hasretini Bodrum
FK müsabakasında bitirdi. Romulo
ve Djalma'nın golleriyle ilk yarıda 2-
0'lık skora ulaşan sarı-kırmızılılarda
Teknik Direktör Stanimir Stoilov
önemli bir galibiyet aldıklarını ancak
daha iyi performans göstermeleri
gerektiğini dile getirdi.

Takımının şu an yüzde 50 kapasite
ile mücadele ettiğini anlatan Bulgar
çalıştırıcı, "Seyircimizin olmayışı da
bizim performansımızı etkiledi.
Umarım bir daha böyle şeyler
yaşanmaz. Bu atmosferde
oynamaktan asla memnun değiliz"
dedi. Hak ederek 3 puanı
kazandıklarını ifade eden tecrübeli
teknik adam, "Maça çok dinamik,
agresif ve organize şekilde başladık.
İstediğimiz golleri de bulduk.
Bodrum FK da goller kaçırdı. Biz de
ikinci yarıda fırsatlar harcadık.
Sahada güzel şeyler gördüm ama
geliştirmemiz gerekenler var.
Önümüzde uzun bir ara olacak. Bu
bizim açımızdan ideal bir durum
değil. Takımın birlikteliğini daha da
pekiştirmemiz gerekiyor. Aramıza
katılan yeni oyuncuların uyum
sağlaması açısından bu önemli bir

durum" yorumunu yaptı.

TRANSFER MÜJDESİ
Sakat ve hasta futbolcuların da

milli arada aralarına katılacağını
anlatan Stoilov, "İsmail ve Ogün
sakattı. Matsuki hastaydı. Bu
süreçte hepsi güçlenecek.
Rekabetçi bir ortamda çalışmaya
devam edeceğiz" yorumunu yaptı.
Son 4 maçta alınan puanları ve
sergilenen performansı olumlu
değerlendiren Stoilov sözlerini şu
şekilde sürdürdü:

"Bu bana göre yeterli değil.
Hedefimiz daha önce de belirttiğim
gibi Avrupa. Bu hedefe ulaşmak için
her şeyi yapacağız. Transferde de
çalışmalarımız sürüyor. Bir
santrafor transferi yapmak
istiyoruz. Aramıza biri katılabilir."

Göztepe'nin Brezilyalı oyuncuları
Romulo Cardoso ve Djalma Silva
Samba yaptı. Bodrum FK maçında
golleri atan Brezilyalı oyuncuları
galibiyetin baş mimarı oldu. 

Geçen sezon ara transferde
kadroya katılıp 1'inci Lig'deki
şampiyonluğa büyük katkı yapan
Romulo, bu sezon ikinci kez fileleri
sarstı. 2'nci haftada oynanan
Fenerbahçe maçında 90+5'inci
dakikada ağları sarsan Romulo,
takımını yenilgiden kurtardı. Sezon
başında Kıbrıs Rum Kesimi takımı
AEL Limassol'den gelen sol bek
Djalma Silva da siftah yaptı.
Göztepe, Brezilyalı futbolcularıyla 3
puana uzandı. (DHA)

BASKETBOL Süper Ligi ve
Şampiyonlar Ligi'nde
ülkemizi temsil edecek iki
Ege temsilcisini karşı
karşıya getiren yeni sezon
öncesi ilk hazırlık maçında
Karşıyaka, Manisa Basket'i
108-85 yendi. Mustafa
Kemal Atatürk Karşıyaka
Spor Salonu'nda oynanan
karşılaşmanın ilk periyodu
21-19, ilk yarısı 54-41,
üçüncü periyodu ise 81-67 ev
sahibi ekip lehine bitti.

Karşıyaka'da McCollum 25,
yeni yabancılardan Webb 21
sayı, Jefferson 15, Boutseile
13 sayıyla oynadı. Tepeden
tırnağa kadrosunu yenileyen
Manisa'da Lee 30 sayı attı.
Toplam 8 hazırlık maçı
yapacak Karşıyaka, 4
Eylül'de İstanbul'da
Fenerbahçe'yle rakip olacak.
Manisa Basket ise 5 Eylül'de
Aliağa'daki Ege Cup'ta
Aliağa Petkimspor'la
karşılaşacak. (DHA)

Sol Bamba, Fransa'ya götürülecek
1'İNCİ Lig ekiplerinden

Adanaspor'un teknik
direktörlüğünü yapan eski ünlü
futbolcu Souleymane (Sol)
Bamba'nın ani ölümü tüm
futbolseverleri yasa boğdu.
Trabzonspor'un da eski
futbolcusu olarak ligde 30
Ağustos Cuma akşamı takımının
Manisa Futbol Kulübü
deplasmanında oynayacağı maç
için Adanaspor kafilesiyle
birlikte Manisa'ya gelen
Bamba'nın henüz 39 yaşında

hayatını kaybetmesi şok etkisi
yarattı. Adanaspor'un teknik
direktörlüğünü yapan eski ünlü
futbolcu Souleymane (Sol)
Bamba'nın ani ölümü tüm
futbolseverleri yasa boğarken,
cenazenin bugün İzmir'den
Fransa'ya nakledileceği
öğrenildi.

39 yaşındaki teknik adamın ani
vefatı sonrası eşi Chole Elizabeth
Bamba, Manisa'ya geldi. Pazar
günü olması nedeniyle
konsolosluklara ulaşım

sağlanamazken, Chole Elizabeth
Bamba'nın isteği doğrultusunda
cenazenin İzmir'den direkt
olarak Fransa'ya nakledileceği
açıklandı. Sol Bamba'nın iki
kızının ise Fransa'da ikamet
ettiği belirtildi. Sol Bamba'nın
naaşının bu gece de Celal Bayar
Üniversitesi Hafsa Sultan
Hastanesi Morgu'nda tutulacağı
bildirildi. Adanaspor Başkanı
Asil Bostancı, Genel Menajer
Cenk Karayel ve Futbol
Federasyonu yetkilileri de

Manisa'ya geldi. Bamba'nın
Türkiye'de forma giydiği
Trabzonspor da, "2012-2014
yılları arasında formamızı giyen,
Adanaspor Teknik Direktörü Sol
Bamba'nın vefatını derin bir
üzüntüyle öğrenmiş
bulunuyoruz.

Kendisine Allah'tan rahmet,
ailesine ve tüm sevenlerine
başsağlığı dileriz" mesajını
paylaştı. Fildişi Sahilli eski milli
futbolcu için tüm eski kulüpleri
de taziye mesajı yayımladı. (DHA)

EGE DERBİSİNDE 
GÖZTEPE GÜLDÜ
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Menemen güzel başladı
Sarı lacivertliler yeni sezona umut

verici bir başlangıç yaptı. Geçen
sezon şampiyonluk hedefiyle
oluşturduğu iddialı kadro ile Play-
Off'ta başarısız olan ve yaz
döneminde birçok yıldız oyuncusunu
kaybeden Menemen Futbol Kulübü,
bu zorluklara rağmen lige iyi bir giriş
yaptı. Teknik direktörlük görevine,
uzun yıllar Somaspor ile mütevazi
bütçelerle 2'nci Lig'de mücadele

eden Burhanettin Basatemür'ü
getiren Menemen FK, transfer
döneminde de stratejik hamleler
yaptı. Sezonun ilk haftasında Yeni
Mersin İdmanyurdu'nu 2-0 mağlup
eden Menemen, maçı evinde
45+3'üncü dakikada Mazlum'un
penaltı golü ve 47'nci dakikada
Hakkı'nın attığı golle kazandı. Sarı-
lacivertli ekip, sezona 3 puanla
başlayarak büyük bir sevinç yaşadı.

108-85Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi
Karşıyaka hazırlık 
maçında Manisa'yı yendi

ERKAN
KART

Petkim'den
iyi prova
BASKETBOL Süper Ligi temsilcisi
Aliağa Petkimspor, yeni sezon öncesi
İstanbul'da oynadığı hazırlık maçında
Darüşşafaka'yı 76-65 mağlup etti.
Petkimspor'da Breen Tyree 21 sayı,
Wesley Beck 11 sayıyla görev yaptı.
İstanbul'daki ilk özel maçında
Beşiktaş'a 86-79 mağlup olan Aliağa
ekibi 5-7 Eylül tarihleri arasında Ege
Cup'a ev sahipliği yapacak. Petkim,
16-22 Eylül tarihleri arasında ise
Antalya'da Basketbol Şampiyonlar Ligi
ön eleme maçlarına katılacak. (DHA)
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İzmir Enternasyonal Fuarı’nın
temasına uygun gösteri ve etkinliklerin
yer aldığı fuar, katılımcılara farklı

deneyimler de sunuyor.
Teknolojinin kalbinin

attığı ve zamanın
ötesine geçilen

İEF’de,
konuklara 500
dron ile görsel
bir şölen
yaşatıldı.
Kaskatlı
Havuz

üzerinde
yapılan

gösteride dronlar
tarafından İzmir

Enternasyonel Fuarı’nın
uluslararası olmasına dikkat çeken
“dünya küresi” şekli oluşturulurken 93.
İzmir Enternasyonel Fuarı, İzmir
Büyükşehir Belediyesi yazıları yer aldı.
Türk Bayrağı görseli ise büyük alkış aldı.
İEF’in konukları, dronların şovunu
soluksuz şekilde izledi. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
ev sahipliğinde 93’üncü kez
kapılarını açan İzmir
Enternasyonal Fuarı’nda (İEF) çim
konserleri birbirinden değerli
sanatçıları ziyaretçilerle
buluşturuyor. Zafer Bayramı
coşkusunu Mert Demir ile yaşayan
İzmirliler, çim konserlerinin ikinci
gününde sevilen sanatçı ile
Teoman ile unutulmaz bir müzik
ziyafeti yaşadı. 

Binlerce İzmirli hep bir ağızdan
sanatçının şarkılarına eşlik etti.
Pankartlarla sanatçıya
hayranlıklarını ifade eden izleyiciler
telefon ışıklarını açarak alanda
coşku dolu bir ortam yarattı.
Teoman da konser alanını dolduran
İzmirlilere, “İyi ki geldiniz,
muhteşemsiniz” diye karşılık verdi.
Çim konserleri Volkan Konak’tan
Hande Yener’e pek çok ünlü ismi
ağırlayacak. (Haber Merkezi)

Türkiye’nin ‘model ve 
yıldızları’ belli oluyor!

Rönesans Model Ajans
organizasyonuyla bu yıl 24’üncü
kez düzenlenecek Miss&Mr
Model of Türkiye yarışmasına
geri sayım başladı. Kurucu
Başkan Akif Örük öncülüğünde
gerçekleştirilen yarışma, bu yıl
da sektöre birbirinden güzel ve
özel yüzler kazandırmayı

amaçlıyor. Bu kapsamda, Alaçatı
Port Fayn99’da düzenlenen yarı
finalde, hayallerini
gerçekleştirmek isteyen, fiziğine
güvenen ve ön elemeyi de geçen
25 kadın ve 25 erkek yarışmacı,
İzmir’de jürinin karşısına
çıkarak boy gösterdi. 
Birbirinden güzel yarışmacılar

arasında jüri üyeleri seçim
yaparken bir hayli zorlandı. Jüri
koltuğunda yarışmanın kurucu
başkanı Akif Örük, avukat Ekin
Hasret Akyol, Miss&Mr Model Of
Türkiye 2017 Kadın İkincisi Alara
Yeşilöz, iş insanı Ufuk Kılıç,
Miss&Mr Model Of Türkiye 2018
Kadın İkincisi Doğa Ekin Yavuz,

modacılar Nadir Demir, menajer
Mustafa Ayata, Ege Telgraf
Genel Yayın Yönetmeni Aylin
Suphandağlı, sporcu yazar Barış
Çunguroğlu, Miss&Mr Model Of
Türkiye 2022 Kadın Birincisi
Eylül Barca, iş insanı Erdal
Taşkıran, işletmeci Yunus Emre
yer aldı. (Haber Merkezi)

Dron gösterisi 
nefesleri kesti

Yaşar Üniversitesi Bilim
Kültürü Bölümü Dr. öğretim üyesi
Erman Kaplama, ünlü Odysseia
Destanı’nda anlatılan hikâyenin 10
yıl sonrasını hayal ederek bir
tiyatro oyunu yazdı. Oyunu film
projesine dönüştüren Kaplama,
yönetmen koltuğunda İtalyan
korku filmlerinin dünyaca ünlü
yönetmeni Dario Argento ve
kadrosunda sinema ve dizi
dünyasının popüler oyuncularının
yer aldığı “Ölümsüz Odysseus-1.
Bölüm (Odysseus The Immortal-
Part I)” adlı filmin çalışmalarını
sürdürüyor. (Haber Merkezi)

Ünlülerle dolu film
İzmir’den çıkacak

Çim konserlerinde
‘Teoman’ fırtınası

İzmir Enternasyonal Fuarı’nın gelenekselleşen çim
konserlerinde şarkıcı Teoman sahne aldı. Binlerce İzmirli
sevilen sanatçının şarkılarını hep bir ağızdan söyledi

Teoman

Rönesans Model
Ajans’ın düzenlediği
24. Miss&Mr Model of
Türkiye yarışmasının
yarı finali Alaçatı
Fayn99’da yapıldı. Jüri
seçim yapmakta
zorlanırken finalistler
kral ve kraliçe olmak
için 17 Eylül’de
podyuma çıkacak

Barış Çunguloğlu-
Doğa Ekin Yavuz-Mustafa Ayata

Erdal Taşkıran-
Aylin Suphandağlı-Nadir Demir

Eylül Barca-Yunus Emre-
Alara Yeşilöz-Ufuk Kılıç 

Eylül Barca-Ekin Hasret
Akyol-Alara Yeşilöz


